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Köşe yazıları sayfa 3'de

Bir Çobanın Hikayesi, 
Mehmet Akif Hut
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Kale Grubu'ndan 230 Milyon Dolarlık Yatırım Hedefi
Granit Slab yatırım hattının 

temelini atan Kale Grubu, 2022-
2026 yılları arasında 230 milyon 

dolar yatırım planlıyor. Grup, 
anahtar teslimi güneş enerji 
sistemlerinin yanı sıra enerji 

depolama sistemleri, yakıt pilleri 
ve hidrojen enerjisi gibi enerji 

çözümlerine yönelik yatırım 
fırsatlarını da araştırıyor.

Çanakkale'de AK Parti Yine Çok Büyük Bir Farkla Birinci Parti Olacak!
AK Parti Grup Başkanvekili Bülent Turan, 
Çanakkale'de AK Partinin yine çok büyük bir 
farkla birinci parti olacağın söyledi. Turan, “"11 
milyon üyemiz var, bu çok büyük bir sayı. 
Hiçbir partinin bu kadar üyesi yok. Halen 
dimdik ayaktayız. Anketler öyle diyormuş, 
çalışmalar böyle diyormuş; hayır ben MYK 
üyesiyim anketleri inceliyorum, anketlerde 
halen AK Parti çok büyük bir farkla önde diyor. 

İddia ediyorum, Çanakkale'de AK Parti yine çok 
büyük bir farkla birinci parti olacak" ifadelerini 
kullandı. MYK üyesi olarak anketleri incelediğini 
belirten Turan, "Zaman zaman kararsızlar artıyor; 
fakat seçmen bu ülkenin sıkıntısını hangi ekibin, 
hangi liderin çözeceğini biliyor. Kılıçdaroğlu 
yüzde 24 olan oylarını yüzde 25 yapamadı, 
yapamayacak da" dedi.

Öğrencilerin Barınma Krizi 
Yurt Ücretleri Açıklandı 35-50 Bin TL
Üniversite sınav sonuçlarının açıklanmasının ardından 
öğrenciler tercih telaşına düşerken, veliler ise barınma 
araştırmasına başladı. Öğrenci kenti olan Çanakkale'de yurt 
ücretleri iki katına çıktı. Bir öğrencinin özel yurtta 
kalmasının maliyeti kişi başı 35-50 bin TL arasında 
değişiyor. Çanakkale Özel Öğrenci Yurtları Derneği Başkanı 
Refik Ercan, öğrenci yurtları fiyatlarının iki katına çıktığı 
yönünde oluşan algıya tepki göstererek, maliyet artışlarını 
hatırlattı. Başkan Ercan, “Fiyatlar ortada. Geçen yıl gıda 
fiyatları ortada. Şekerin kilosu geçen yıl 4 TL civarındaydı bu 
yıl 21 TL. 5 kattan fazla artış var. Kiralar belli. Temmuz ayı 
enflasyonu ortada iken, bir acıtasyon yaratır gibi 
yansıtılmasının bir mantık tarafı yok. Tüm artışlar ortada. 
Devlet özel yurtlara destek vermiyor. Kendi ayakları 
üzerinde durmaya çalışıyor.” dedi.

ARSA SAHİPLERİ İNANILMAZ RANT SAĞLIYORLAR
Yaşanabilir kentler arasından en çok tercih edilen 
Çanakkale'de konut fiyatlarının nasıl astronomik 
rakamlara ulaştığını değerlendiren Çanakkale 
Müteahhitler Birliği Yönetim Kurulu Başkanı 
Salih Yıldız, konut fiyatlarının artmasındaki en 
büyük nedenin arsa fiyatları olduğunu söyledi. 
Arsa sahiplerinin astronomik fiyatlar talep 
etmeleri nedeni ile sıfır konut fiyatlarının da 
milyon TL'lere çıktığını belirten Yıldız; “daralan 
alanda talep fazla ise arz yüksek oluyor. Son 

dönemde özellikle arsa fiyatları inanılmaz 
rakamlara ulaştı. Bir evin metrekare birim maliyeti 
10 – 12 bin TL. 100 metrekare bir daire 1 milyon, 1.2 
milyon TL   gibi bir maliyet, var. Vatandaş diyor ki 
niye siz 1.2 milyonluk bir evin fiyatına 2 milyon TL 
diyorsunuz. Biz de müteahhitler olarak peki arsa 
kimin diyoruz. Konut inşaat maliyetine arsa 
fiyatının da eklenmesi gerekiyor. Arsa sahipleri 
inanılmaz rant sağlıyorlar” dedi.

Yatırımların Kıymeti, 
Şimdi Daha İyi Anlaşılıyor
AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu, AK 
Parti Hükümetleri döneminde Çanakkale'de bir çok 
yatırım yapıldığının altını çizdi. Özellikle dünyanın gıda 
krizi içerisinde bulunduğu dönemde Ezine Gıda OSB, 
Ayvacık Jeotermal Sera OSB, Bayramiç Hayvancılık OSB 
gibi yatırımların kıymetinin daha da fazla ortaya 
çıktığını söyleyen İskenderoğlu, atılan bu adımların belli 
bir planlama dahilinde gerçekleştirildiğini belirtti. 

5 Yıldır Tamamlanmamasının Sebebi Nedir? 
CHP Genel Başkan Yardımcısı ve Çanakkale Milletvekili 
Muharrem Erkek,  Çanakkale merkez spor salonunu 
meclis gündemine taşıdı. Projeye 2018 yılında başlandığını 
40.000.000 TL maliyeti olduğunu belirtilen Erkek, projenin 
650 takvim gününde tamamlanarak 2020 yılında hizmete 
açılacağı yetkili kurumlarca açıklanmasına rağmen 
inşaatın neden durduğunu Gençlik ve Spor Bakanı Mehmet 
Muharrem Kasapoğlu'nun cevaplaması üzerine soru 
meclise soru önergesi verdi. 

Kriz Okul Servis Ücretlerini de Vurdu
“SABAH AKŞAM SERVİS AYLIK 1000 TL”

“ÜRETİCİ TARLA 
  SATIŞINDAN MEMNUN”
Çanakkale Ziraat Odası Başkanı İsmail Kaya Türkiye'nin 
domates üretimi konusunda Çanakkale'nin bir marka 
olduğunu, Çanakkale'de domatesin tarladan 4 ila 6 TL'den 
satıldığı söyledi. Fiyatların domates üreticisi açısından 
memnun edici olduğunu da sözlerine ekleyen Kaya, “şu anda 
domates fiyatlarını üretici olarak memnuniyet ile 
karşılamaktayız. 5 liradan domates üreticisinin tarlasından 
çıkan domatesin Pazar tezgahlarındaki son tüketiciye uygun 
fiyattan satılması durumu da göz önüne alındığında domatesin 
bu fiyattan tarladan satılması üreticiyi memnun ediyor.” 5
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Yaşanabilir kentler arasından en çok 
tercih edilen Çanakkale'de konut 
fiyatlarının nasıl astronomik rakamlara 
ulaştığını değerlendiren Çanakkale 
Müteahhitler Birliği Yönetim Kurulu 
Başkanı Salih Yıldız, konut fiyatlarının 
artmasındaki en büyük nedenin arsa 
fiyatları olduğunu söyledi. Arsa 
sahiplerinin astronomik fiyatlar talep 
etmeleri nedeni ile sıfır konut fiyatlarının 
da milyon TL'lere çıktığını belirten Yıldız; 
“daralan alanda talep fazla ise arz yüksek 
oluyor. Son dönemde özellikle arsa 
fiyatları inanılmaz rakamlara ulaştı. Bir 
evin metrekare birim maliyeti 10 – 12 bin 
TL. 100 metrekare bir daire 1 milyon, 1.2 
milyon TL   gibi bir maliyet, var. Vatandaş 
diyor ki niye siz 1.2 milyonluk bir evin 
fiyatına 2 milyon TL diyorsunuz. Biz de 
müteahhitler olarak peki arsa kimin 
diyoruz. Konut inşaat maliyetine arsa 
fiyatının da eklenmesi gerekiyor. Arsa 
sahipleri inanılmaz rant sağlıyorlar” dedi.
Maliyetlerin artması, Çanakkale'de konut 
stoğunun olmaması, yeni inşaatların 
yapılmaması gibi nedenler sıralayan 
Yıldız, talebin yoğun olduğu alanlarda 
arsa sahiplerinin rant sağladığını ifade 
ederek, “Büyük illerden Çanakkale'ye 
yoğun talep var” dedi. Pandemi ile birlikte 
kırsal yaşama özenen yine büyük 
şehirlerden gelenlerin Çanakkale'den 
arsa satın aldığı da göz önüne alındığında 
ilerleyen yıllarda Çanakkale'de 
Çanakkaleli kalmayacak yorumunu 
akıllara getiriyor.

Yüksek Girdi Maliyeti İnşaat 
Sektörünü Etkiliyor
Çanakkale Müteahhitler Birliği Yönetim Kurulu 
Başkanı Salih Yıldız  Çanakkale'deki  konut fiyatlarını 
ve konut satışlarını değerlendirdi. Maliyetlerin yüksek 
olmasının en önemli nedenlerden olduğunu ifade eden 
Başkan Yıldız, “Son zamanlarda sürekli konut edinme 
ve konut kiraları gündemde. Böyle olunca da 
Türkiye'nin sıkıntısı ister istemez Çanakkale'ye de 
yansıyor. Hal böyleyken fiyatlar artıyor mu? Artıyor. 
Ne artıyor dövize bağlı enerji ve akaryakıt fiyatlarının 
oluştuğu bir ortamda diğer maliyetlerin artmaması 
mümkün değil. Bugün için çok basit bir örnek vermem 
gerekirsem, Antalya'dan kilosu sıfır liraya aldığınız bir 
domatesin İstanbul'da satılma maliyeti, üretim,  
taşıma maliyeti kabzımal maliyeti ile 5 Lira – 6 Lira 
oluyorsa aynı olay bizim çimentoda, demirde, camda,  
enerji ile üretilen tüm inşaat ürünlerde yüksek girdi  
maliyeti  inşaat sektörünü etkiliyor” dedi.

İstanbul'da Yabancıya Satış Çok
Yıldız, yüksek fiyatların oluştuğu bu günlerde konut 
satışlarının devam ettiği bilgisini de vererek döviz 
fiyatlarının TL karşısındaki değerinden kaynaklanan 
yabancıların ciddi miktarda konut alımı söz konusu 
olduğunu söyledi. Yıldız değerlendirmesini şu cümleler 

ile sürdürdü. “ Özellikle İnşaat sektöründe tüm bu 
yüksek maliyet artışları ve konut satış fiyatlarının 
inanılmaz artmasına rağ1men konut satışları devam 
ediyor. Özellikle İstanbul'da çok ciddi bir satış var. 
Ankara'da, İstanbul'da, İzmir ve Antalya'da satışı 
tetikleyen durum yabancıların 250 bin dolar olarak 
belirlenen Türk Vatandaşlığı verilme konusu. 
Yabancılar için bu önemli dövizin Türkiye'de yüksek 
olması, doların 18 TL' ye dayanmış, Euro 19 Lira'ya 
dayanmış. Döviz bu durumda olunca da satışların 
konut satışlarının % 28. yabancılara yapılıyor.” 

Çanakkale'de Yabancıya Konut Satışı 
Yok
Yabancıların Çanakkale'den konut satıl almak için 
yoğun talepte bulundukları ancak Çanakkale Boğazı 
nedeni ile yabancıya konut satışının yapılmadığını 
ifade ederek “Yabancıya konut satışı konusunda 
Çanakkale'nin önemli bir avantajı var. Çanakkale'de 
yabancıya konut satışı yok. Ticari anlamda bu bir 
avantaj mı dezavantaj mı düşünülebilir, ticari anlamda 
düşündüğümüzde dezavantaj ama demokratik yapı 
olarak baktığımızda bence bu şekilde olması 
Çanakkale'de yaşanılabilirlik açısından Çanakkale'de 
nitelikli insanların barınması açısından bu yabancıya 

konut satışının olmamasının da gerekli 
bir karar olduğunu düşünüyorum” dedi.

Dışarıdan Çanakkale'deki 
Konutlara Yoğun Talep Var
İnşaat girdi fiyatlarının inanılmaz artışı ile 
birlikte inşaat firmalarının konut 
yapmaya ara verdiği bilgisini de veren 
Yıldız şunları söyledi. “Tüm bu gelişmeler 
rağmen konut satışı devam ediyor. Ama 
Çanakkale'de son 3 aya baktığımızda 
konut satışında ciddi bir durgunluk var. 
Bu konut satış durgunluğu,  konut 
stokunun olmaması, inşaat 
maliyetlerinin çok artmasından dolayı  
birçok inşaat firmasının konut 
üretememesi ve kredi borçları  banka 
faizlerinin aşırı yüksek olması nedeni ile 
inşaat üretimi çok çok düştü. Ve tüm 
inşaat firmaları, Çanakkale Müteahhitler 
Birliğini derneğini oluşturan inşaat 
firmaları dahil konut üretim 
kapasitelerini düşürerek  temkinli ve 
dikkatli bir şekilde yola devam ediyorlar. 
Çanakkale konut satışlarında çok ciddi 
bir düşüş var ama dışarıdan 
Çanakkale'deki konutlara yoğun talep 
var. “

Arsa Sahipleri İnanılmaz 
Rant Sağlıyorlar
Değerlendirmesinin son bölümünde 
konut fiyatlarının artmasındaki en büyük 
nedenin arsa fiyatları olduğunu söyledi. 
Arsa sahiplerinin astronomik fiyatlar 
talep etmeleri nedeni ile sıfır konut 
fiyatlarının da milyon TL'lere çıktığını da 

söyleyen Yıldız. “ Çanakkale'de ne yazık ki arsa olayı 
biz inşaat firmaları için inanılmaz bir sıkıntı yaratıyor. 
Daralan alanda talep fazla ise arz yüksek oluyor. Son 
dönemde özellikle arsa fiyatları inanılmaz rakamlara 
ulaştı. Bir evin metrekare birim maliyeti 10 – 12 bin TL. 
100 metrekare bir daire 1 milyon, 1.2 milyon TL   gibi bir 
maliyet, var. Vatandaş diyor ki niye siz 1.2 milyonluk bir 
evin fiyatına 2 milyon TL diyorsunuz. Biz de 
müteahhitler olarak peki arsa kimin diyoruz. Konut 
inşaat maliyetine arsa fiyatsının da eklenmesi 
gerekiyor. Arsa sahipleri inanılmaz rant sağlıyorlar. 
Ben de hep şunu söylüyorum. Arsa sahipleri konut 
üretimi yapan biz müteahhitlere şunu söylemeliler” 
biz size arsamızı 2 daire daha eksiğe veriyoruz. 
Çanakkale'ye yakışan nitelikli, kaliteli inşaatlar yapın. 
“ ben bunu bekliyorum arsa sahiplerinden. Bu 
topraklarda yaşayan herkesin görevi bu. Bugün 
Türkiye ve dünya globalinde yaşanan bir ekonomik 
kriz var. Bu krizi elbirliği ile atlatabilir miyiz 
bilemiyorum ama herkes üzerine düşeni yaparsa , 
herkes işini iyi yaparsa bu krizinden üstesinden 
gelinebilir. Bu ülke birçok ekonomik krizler atlatıldı, bu 
krizde atlatılır” dedi.

ARSA SAHİPLERİ İNANILMAZ 
RANT SAĞLIYORLAR
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Çanakkale'n�n Ez�ne İlçes� Üvec�k 
mevk��nde Uluova Süt Ç�ftl�ğ� 
adında çok büyük b�r �şletme var. 4 
b�n�n üzer�nde büyükbaş hayvan �le 
55 tonun üzer�nde günlük süt üret�m� 
var. Tes�s dünya stantlarının 
üzer�nde, uluslararası bağımsız 
kuruluşların akred�te ett�ğ� b�r tes�s. 
Burada üret�len sütün kal�tes� ve 

tes�s�n ne denl� n�tel�kl� olduğundan bahsetmeyeceğ�m. Ama 
y�ne de merak edenler �ç�n Gazetec� Cem Seymen'�n geçt�ğ�m�z 
aylarda, CNN Türk ekranlarında çok güzel b�r program yaptı. 

“BAŞARI ÖYKÜLERİ ULUOVA ÇİFTLİĞİ & ALA SÜT” 
programının l�nk�n� buraya bırakıyorum.  
https://youtu.be/gz5CnKs8M10

S�zlere tes�s�n başındak� “Çoban Ak�f'�” anlatacağım, Mehmet 
Ak�f Hut… 
Ak�f ab� bugüne kadar gördüğüm “normal olmayan adamlar” 
sıralamasında �lk beşe g�rer. Dünyanın farklı bölgeler�nde 40 
yıldır çeş�tl� sektörlerde katma değerl�, üret�me ve �st�hdama 
dayalı �şler yapmış. Heps�nde de çok başarılı olmuş, Türk�ye'n�n 
kurtuluşunun tarım ve hayvancılıkta olduğunu görmüş ve “del� 
düzün ortasına” mükemmel b�r tes�s yapmış. 
Yatırımın en büyüğünü �se �nsana yapmış, 140'ın üzer�nde 
çalışanı, taşeronlar ve anlaşmalı tarım yaptırdığı �ş ortaklarıyla 
bu sayı b�nler� aşıyor.

Böyles� b�r tes�s� yüz m�lyonlarca l�ra harcayarak 
yapab�l�rs�n�z belk� ama ben parayla yapılamayacaklardan 
bahsedeceğ�m. Had� başlayalım…
2 saat oturduk sohbet ett�k sonra araca b�nd�k ve tes�s� gezmeye 
başladık. Ak�f ab� her gördüğü çalışanın yanında durdu, �sm�yle 
h�tap ett� hâl hatır sordu ve “yaptığın �şten dolayı teşekkür 

eder�m” ded�, hal�yle b�z�m tes�s� gezmem�zde 2 saatten fazla 
sürdü… 
Laboratuvar kısmını gezerken gencec�k b�r hanımefend�ye 
“hayırlı olsun, evlen�yormuşsun, k�m bu şanslı kardeş�m�z d�ye 
sordu. Hanımefend�, “teşekkür eder�m Ak�f bey, Laspek�'den b�r 
öğretmen d�ye cevap verd�. Çok sev�nd�m “hayal 
edemeyeceğ�n�z kadar mutlu olun” ded�. Hanımefend�n�n 
muhabbet�n� görmen�z� �sterd�m. Hemen yanı başında çalışan 
stajyer b�r kızımıza da hâl hatır sordu; “Nasılsın �y� m�s�n, 
burada mutlu musun, (gülümseyerek) fotokop� çekt�rm�yorlar, 
çay get�r götür yaptırmıyorlar değ�l m�” d�ye sordu. “Hayır 
çalışıyorum, her gün yen� şeyler öğren�yorum şu anda 
hayvanların sütünde b�r hastalık var mı d�ye onların testler�n� 
yapıyorum” d�ye cevap verd�.
Oradan çıkınca Ak�f ab� “b�z burada çocuklarımızın 
gerçekten staj yapmasını, b�r şeyler öğrenmes�n� �st�yoruz 
tüm ek�b�m�z bu konuda çok hassas” ded�.

Han� çalışma koşulları gündeme geld�ğ�nde hep Google, Apple, 
Facebook çalışanlarının standartlarından bahseder�z ya ha burası 
da en az oradak� çalışanların standartları kadar �y�. Üstel�k 
buradak� standartlar “kap�tal�st” s�stem�n ş�r�n gözükme 
çabası da değ�l.
Kor�dorlarla gezerken kend�n�z� 5 yıldızlı b�r otelde, tes�ste 
zanned�yorsunuz. 
Personeller�n kıyafetler� her gün yıkanıyor. Mesa�s� b�ten 
arkadaş banyosunu yapıyor pırıl pırıl kıyafetler� ve “hed�ye 
ed�len parfümler�n�” sıkarak evler�ne g�d�yor. Bugün çok 
yorulduk “b�r hamama g�tsek, sauna, buhar banyosu yapsak �y� 
olur” d�yenler �ç�n bu �mkanlar da mevcut. Üstel�k 5 yıldızlı otel 
kal�tes�nde… Unutmadan b�r de fitness (spor salonu) var. 
Gezerken personel yemekhanes�n� göremed�m, herhalde başka 
b�r alanda d�ye düşünürken. “Burası da yemek salonumuz” ded� 
Ak�f ab�. Çanakkale'de ben�m d�yen restoranın standartlarının 
üzer�nde b�r mekân o kadarını söyleyey�m. Kahvey� çok seven 
b�r�s� olarak söylüyorum, kafeterya bölümü Starbuck'tan çok 
daha �y� ve kahveler gerçekten çok kal�tel�. Mesa�ye başlayan ve 
mesa�s� b�ten hemen herkes�n el�nde kahves�n� görüyorsunuz.
Tes�ste b�nlerce k�tabın yer aldığı ve her görüşten farklı farklı 
yazarların k�taplarının yer aldığı çok zeng�n b�r kütüphane de 
bulunuyor. Özel el yazması eserler de var, buraya kend�n�z� 
saatlerce “k�l�tleyeb�l�rs�n�z.” Ak�f ab�, “�sted�ğ�n�z b�r k�tap, 
derg�, yayın burada yoksa söyled�ğ�n�z takd�rde onu s�z�n �ç�n 
satın alıyoruz ve kütüphanem�ze katkınız �ç�n de teşekkür 
ed�yoruz” ded�. 
Anlatab�leceğ�m o kadar fazla not aldım k�, b�rkaç yazı çıkar 
ama ş�md�l�k bu kadarını paylaşayım. Gurur duydum ve yarına 
da�r umutlarım arttı. Hem dünya standartlarında böyle b�r tes�s�n 
Çanakkale'm�zde olmasından hem de böyles� güzel adamların 
halan daha var olmasından.
Allah sağlık sıhhat vers�n, hayırlı bereketl� ömürler vers�n Ak�f 
ab� var olasın. 

Bir Çobanın Hikayesi, Mehmet Akif Hut

Kimi Sıra Bulmazken Kimisi Aldığı Randevuya Gidemiyor
Son yıllarda en çok yapılan şikayetlerden bir 
tanesi de hastanede uzun süre verilen randevular 
oluyor. Randevu sistemi üzerinden randevu 
alarak farklı sebeplerden dolayı gidemeyen ve 
randevuyu da iptal etmeyen hastalar sistemde 
yoğunluğa neden oluyor.  Çanakkale'de Randevu 
alıp da hastaneye gitmeyen ve randevusunu da 
iptal etmeyen vatandaşların sayısı %23 olarak 
açıklandı.
Sağlık sisteminde yaşanan problemler her geçen 
gün bir yenisi eklenirken, vatandaşların sağlık sistemine 
ulaşması da zaman zaman zorlaşıyor. Özellikle randevu 
sisteminin yoğun olması ve çok uzun süren sonra verilen 
randevular vatandaşların en çok şikayet ettiği konulardan 
bir tanesi. Tüm Türkiye'de olduğu gibi Çanakkale'de de 
randevu alan vatandaşlar aldıkları randevuya gidemiyor. 
183'ü arayarak ya da e-Devlet üzerinden randevu alan 
vatandaşlar hastaneye gidemedikleri gibi sistemden 
randevularını da iptal edemiyor. Yaşanan bu kargaşa, 
randevu sürelerinin uzamasına ve ihtiyacı olan hastaların 

sırasının erken gelmesine engel oluyor.

Randevuya Gitmeyenlerin Oranı 
%23
Randevu alıp  da gidemeyen vatandaşların sayısı 
her geçen gün artarken, acil durumu olan 
hastaların tedavileri de aksıyor. Randevu 
sisteminde yaşanan karmaşa ile ilgili İl Sağlık 
Müdürlüğü sosyal medya hesabından yapılan 

açıklamada, randevuya gitmeyen hastaların oranının %23 
olduğu belirtilerek “Değerli Halkımız, İlimizde, MHRS 
randevularının yaklaşık %23'ü “gelinmeyen ve iptal 
edilmeyen” randevulardan oluştuğu görülmektedir. 
MHRS'de yoğunlaşan talebe cevap vermek, MHRS 
kolaylığından yararlanma oranını yükseltmek amacıyla, 
haklı sebepler doğrultusunda gidemeyeceğiniz muayene 
randevularını iptal ederek, randevu alamayan 
vatandaşlarımızın hizmete erişimine katkıda bulunalım” 
ifadelerine yer verildi.

Kriz Okul Servis 
Ücretlerini de Vurdu
Çanakkale Şoförler ve Otomobilciler Esnaf Odası'nın 
talep ettiği okul servisi ücret talebi onandı. 
Çanakkale'de 2022-2023 eğitim öğretim yılı 9 aylık 
servis ücretleri belli oldu. Yeni tarifeye göre; tek servis 
800 TL, sabah akşam servis 1000 TL, sabah öğle akşam 
servis ise bin 250 TL olarak belirlendi.  Belediye sınırları 
içindeki tüm okulları kapsayan bu tarife 5 km'ye kadar 
yerler için geçerli olacak.
Eğitim öğretim yılının başlamasına bir ay kala, veliler 
okul servis ücretlerini araştırmaya başladı. 
Çanakkale'de 2022-2023 eğitim öğretim yılı 9 aylık 
servis ücretleri belli oldu.  Yeni tarifeye göre; tek servis 
800 TL, sabah akşam servis 1000 TL, sabah öğle akşam 
servis ise bin 250 TL olarak belirlendi.  Belediye sınırları 
içindeki tüm okulları kapsayan bu tarife 5 km'ye kadar 
yerler için geçerli olacak.
Ücretler 9 ay üzerinden alınacak. Akaryakıta gelen 
zamlar ile birlikte fiyatlar güncellenecek. Öte yandan 
etüte kalan öğrenciler için yüzde 10 fiyat farkı alınacak 
ve kardeş indirimi ve lise öğrencilerine ise belirlenen 
fiyat üzerinden yüzde 0 indirim sağlanacak.

Eylül Ekimde Beklenen Dalga Şimdi Vurdu 

Çanakkale Belediyesinin YouTube yayınına katılan İzmir 
Kâtip Çelebi Üniversitesi Enfeksiyon Hastalıkları Uzmanı 
Prof. Dr. Alper Şener; '' Haftalık takvimlerde hastalık sayısı 
arttı. Yoğun bakım ve acil servise yatışa yansımadı. Ama bu 
şu demek değil yansımayacak demek değil'' dedi.
İzmir Kâtip Çelebi Üniversitesi Enfeksiyon Hastalıkları 
Uzmanı Prof. Dr. Alper Şener Çanakkale Belediyesinin 
YouTube yayınına katılarak gündemdeki vaka artışını ve 
Kovid 19 gelişmelerini değerlendirdi. Vaka sayılarında artışı 
değerlendiren Prof. Dr. Alper Şener; ''Şimdi aslında biz Eylül 
Ekim ayında beklediğimiz dalgayı bir öne aldı. Maske 
mesafe ve hijyen tamamen ortadan kalkması 

uygulanmıyormuş olması ve birde zaman içerisinde 
korunma yelpazesinden çıkan hasta grubu var. Hatırlatma 
zamanı olmuş ve almamış bu grubun yayılmasında bir 
olumsuz katkısı olmuş, diye düşünüyoruz. Bir diğer unsur 
daha baskın olan BA4, BA5 gibi omicron'un daha alt   
Varyantlarında Türkiye'ye girmiş olması, etkin, Bu varyant 
neden etkin bulaşım oranı daha yüksek, çoğalma 
kapasitesi daha yüksek, bulaşıcılığı daha fazla dışında da 
en çok çekindiğimiz aşının koruyuculuğundan daha 
kaçıyorlar. Yüzde 90 koruyuculuğu olan aşılarda bu 
varyantlarda yüzde 65'e kadar düşüyor.'' dedi.
50 yaş üstünde vaka artışı olduğunu hatırlatan Prof. Dr. 
Alper Şener; ''Özellikle 50 yaşı üstünde bir popülasyon da 
vaka artışı var. Hatırlatma dozu olmayan veya eksik aşılı 
grupta, çünkü biz genel olarak hasta grupta, tek doz aşılı 
tek dozu eksik ve aşısız grup, Haftalık takvimlerde hastalık 
sayısı arttı. Yoğun bakım ve acil servise yatışa yansımadı. 
Ama bu şu demek değil yansımayacak demek değil, artış 
olamayacak değil, Almanya Hollanda, İngiltere rakamlarına 

baktığımız zaman onlarda da kademeli bir artış oldu. Arttı 
sonra 3-4 hafta sonra stabil noktaya geldi. Şu an İngiltere 
Almanya durağan fazdadır.' 'dedi.
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AK Parti Grup Başkanvekili Bülent Turan, Çanakkale'de AK 
Partinin yine çok büyük bir farkla birinci parti olacağın 
söyledi. Turan, “"11 milyon üyemiz var, bu çok büyük bir 
sayı. Hiçbir partinin bu kadar üyesi yok. Halen dimdik 
ayaktayız. Anketler öyle diyormuş, çalışmalar böyle 
diyormuş; hayır ben MYK üyesiyim anketleri inceliyorum, 
anketlerde halen AK Parti çok büyük bir farkla önde diyor. 
İddia ediyorum, Çanakkale'de AK Parti yine çok büyük bir 
farkla birinci parti olacak" ifadelerini kullandı. MYK üyesi 
olarak anketleri incelediğini belirten Turan, "Zaman zaman 
kararsızlar artıyor; fakat seçmen bu ülkenin sıkıntısını 
hangi ekibin, hangi liderin çözeceğini biliyor. Kılıçdaroğlu 
yüzde 24 olan oylarını yüzde 25 yapamadı, yapamayacak 
da" dedi.
Gökçeada partililer ile buluşan AK Parti Grup Başkanvekili 
Bülent Turan, konuşmasında partilerin oy oranlarına da 
değindi. MYK üyesi olarak anketleri incelediğini belirten 
Turan, "Zaman zaman kararsızlar artıyor; fakat seçmen bu 
ülkenin sıkıntısını hangi ekibin, hangi liderin çözeceğini 
biliyor. Kılıçdaroğlu yüzde 24 olan oylarını yüzde 25 
yapamadı, yapamayacak da" dedi.
Çanakkale'nin Gökçeada ilçesinde bir dizi ziyaretlerde 
bulunan AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale 
Milletvekili Bülent Turan, partisinin ilçe başkanlığını da 
ziyaret ederek partililerle buluştu. 

"AK Parti çok büyük bir farkla önde"
Turan, burada yaptığı konuşmasında, "11 milyon üyemiz 
var, bu çok büyük bir sayı. Hiçbir partinin bu kadar üyesi 
yok. Halen dimdik ayaktayız. Anketler öyle diyormuş, 
çalışmalar böyle diyormuş; hayır ben MYK üyesiyim 

anketleri inceliyorum, anketlerde halen AK Parti çok 
büyük bir farkla önde diyor. İddia ediyorum, Çanakkale'de 
AK Parti yine çok büyük bir farkla birinci parti olacak" 

ifadelerini kullandı. 

"Milletin vicdanında CHP karşılığını 
bulmuş"
CHP lideri Kemal Kılıçdaroğlu'nu oy oranları üzerinden 
eleştiren Bülent Turan, konuşmasını şöyle sürdürdü: 
"Tabii ki dünyadaki krizlerden kaynaklı sorunlarımız 
oluyor. Zaman zaman kararsızlar artıyor; fakat seçmen bu 
ülkenin sıkıntısını hangi ekibin, hangi liderin çözeceğini 
biliyor. Kılıçdaroğlu yüzde 24 olan oylarını yüzde 25 
yapamadı, yapamayacak da. Milletin kendi vicdanında CHP 
karşılığını bulmuş durumda. Daha da yukarı çıkamayacak.

"CHP'nin taklidi haline gelmişler"
Diğer partilerden bir dönem oyu yükselen oldu, şu an 
düşüşte. Bizden ayrılanlar için bir dönem 'kim bunlar' dedi 
birileri; ama baktılar ki bunlar AK Parti düşmanı olmaktan 
başka, hırstan, nefretten başka bir şey yapmıyorlar, 
CHP'nin taklidi haline gelmişler diyerek oradan döndüler. 
Şu an göreceksiniz, partimiz ve ittifakımız kaldığı yerden 
aşkla şevkle devam edecek. Bu seçimler bir kader seçimi.

"Altılı masanın bir tek ortak cümlesi 
yok"
CHP, İYİ Parti hepsi bu ülkenin tabii ki partisi. Muhalefet 
demokrasiler için kıymetli. Ancak bakıyoruz, bunların 
ortak hiçbir değerleri yok. Sağlıkta, eğitimde, terörle 

mücadelede, FETÖ gibi hangi konuda altısının bir arada 
olduğu, beraber buluştuğu bir cümle var? Farz edelim, 
bunlar yarın seçildi. Libya'da askerimiz ne olacak? 
Kılıçdaroğlu'nun söylediği başka bir şey, diğerlerinki başka. 
CHP, LGBT'ye destek açıklamaları yapıyor. Saadet Partisi 
başka bir şey söylüyor. İstanbul Sözleşmesi başka bir şey, 
onların yaklaşımı başka bir şey. Altılı masanın bir tek ortak 
cümlesi yok. Dağılma ihtimali çok büyük, dağılmasalar da 
bunların ortak olma sinerjisi yok. Bu yüzden biz yanlış 
yapmazsak, göreceksiniz çok daha büyük bir motivasyonla 
yolumuza devam edeceğiz. Biliyoruz ki bir zincir en zayıf 
halkası kadar sağlamdır."
Ziyarete, AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide 
İskenderoğlu, AK Parti İl Başkanı Naim Makas, Çanakkale İl 
Genel Meclisi Başkanı Nejat Önder, AK Parti Gökçeada İlçe 
Başkanı Fatih Taylan, ilçe yönetimi ve teşkilat mensupları 
katıldı.

Çanakkale'de AK Parti Yine Çok 
Büyük Bir Farkla Birinci Parti Olacak!

'Şehrimiz İçin Sorumluluklarımız Büyük’
AK Parti Grup Başkanvekili ve Çanakkale Milletvekili 
Bülent Turan, Çanakkale İl Genel Meclisi AK Parti ve MHP 
gruplarını ziyaret etti. Çanakkale'nin yeni yatırımlarla 
buluşmaya devam etmesi için gayret ettiklerini ifade eden 
Turan, “İl Genel Meclisimizin, İl Özel İdaremizin şehrimiz 
genelinde, köylerimizde önemli yol çalışmaları var. 2022 yılı 
ortalarına kadar il merkezimizde ve ilçelerimizde toplamda 
105 milyon 408 bin TL bedel ile 169.000 m² parke taş, 70 km 
SSB yol ve BSK ile 9.200 ton yama yapıldı. Öte yandan yıl 
sonuna kadar yapılması planlanan 80.000 m² parke taş, 53 
km SSB yol ve BSK ile 15.812 ton yama yapım çalışması 
devam ediyor. Emeği geçenlere teşekkür ediyoruz” dedi.
Çanakkale'nin yeni yatırımlarla buluşmaya devam etmesi 
için gayret ettiklerini ifade eden Turan, "Çanakkale'mizin 
tarihin emaneti olduğu bilinciyle hareket ediyoruz. Bu 
emanet, üzerimize büyük sorumluluklar yüklüyor. Bayram 
demeden, tatil demeden şehrimiz ve hemşehrilerimiz için 

ne yapabiliriz anlayışıyla hareket ediyoruz. Bu anlamda İl 
Genel Meclisi Başkanımız ve Üyelerimiz büyük bir özveriyle 
çalışıyor. Cumhur İttifakı olarak, yol arkadaşlığımız çok 
kıymetli. Ülkemizin ve şehrimizin güçlenmesini 
sürdürmesi yolunda bu kader birlikteliği 
motivasyonumuzu artırıyor. Seçim kazanmak elbette 
önemli; ancak örnek bir duruşla milletin hizmetinde olmak 
çok daha önemli. Cumhur İttifakı, bunu yapıyor. İl Genel 
Meclisimizin, İl Özel İdaremizin şehrimiz genelinde, 
köylerimizde önemli yol çalışmaları var. 2022 yılı ortalarına 
kadar il merkezimizde ve ilçelerimizde toplamda 105 
milyon 408 bin TL bedel ile 169.000 m² parke taş,  70 km 
SSB yol ve BSK ile 9.200 ton yama yapıldı. Öte yandan yıl 
sonuna kadar yapılması planlanan 80.000 m² parke taş, 53 
km SSB yol ve BSK ile 15.812 ton yama yapım çalışması 
devam ediyor. Emeği geçenlere teşekkür ediyoruz. Bizler 
de Milletvekilimiz Jülide İskenderoğlu ile birlikte, üzerimize 

düşeni yapmaya, destek olmaya devam edeceğiz." şeklinde 
konuştu.
Programa AK Parti Çanakkale İl Başkanı Naim Makas, 
Çanakkale İl Genel Meclisi Başkanı Nejat Önder, İGM AK 
Parti Grup Başkanvekili Bülent Korkmaz, İGM MHP Grup 
Başkanvekili Enver Koç ve İGM Üyeleri katıldı.

Gökçeada Halkının En Büyük Sorunlarından Biri Tarihe Karıştı 
Gökçeada Halkının en büyük sorunlarından olan hastane 
yokluğu artık tarihe karıştı.
21 milyon lira ihale bedeliyle tamamlanan İç hastalıkları, 
genel cerrahi, aile hekimliği, çocuk doktoru, kadın doğum 
doktoru, anestezi gibi 7 uzman, 5 pratisyenin olduğu 30 
yataklı Gökçeada Devlet Hastanesi 2 diş polikliniği, 1 
ameliyathane, 1 laboratuvar, 5 diyaliz ünitesi, 4 yoğun 
bakım ünitesi ile hizmete açıldı.
Özellikle ulaşımın zorlaştığı kış aylarında hastaneye 
ulaşmada güçlük çeken Gökçeada Halkının en büyük 
sorunlarından biri tarihe karıştı.  21 milyon lira ihale 
bedeliyle tamamlanan İç hastalıkları, genel cerrahi, aile 
hekimliği, çocuk doktoru, kadın doğum doktoru, anestezi 
gibi 7 uzman, 5 pratisyenin olduğu 30 yataklı Gökçeada 
Devlet Hastanesi 2 diş polikliniği, 1 ameliyathane, 1 
laboratuvar, 5 diyaliz ünitesi, 4 yoğun bakım ünitesi ile 

hizmete açıldı. 
Düzenlenen açılış törenine AK Parti Grup Başkan Vekili 
ve Çanakkale Milletvekili Bülent Turan, Vali İlhami Aktaş, 
İl Sağlık Müdürü Op. Dr. Gökhan Baştürk, protokol üyeleri, 
sağlık çalışanları ve üyeler katıldı.

Hastane İle Birlikte Sağlık Lojmanları 
Da Oluşturuldu
Teknik şartları iyi olmayan eski Gökçeada Devlet 
Hastanesinden eser kalmadı. 6 bin 200 metrekare 
üzerine yapılan yeni binada yatak sayısı 15'ten 30'a 
yükseltildi.  2 katlı ve 30 yataklı hastanede ada için en 
büyük sorun olan yoğun bakım üniteleri de oluşturuldu. 
Yani olağan üstü bir kriz halinde kaza halinde, yoğun 
bakım olmadığı için her hasta ana kıtaya nakledilmek 
zorunda olduğu için hem zaman kaybı hem de kötü 

havalarda risk taşıyordu.  Yapılan yeni hastanede 4 yoğun 
bakım ünitesi oluşturuldu.  Hastanede iç hastalıkları, 
genel cerrahi, aile hekimliği, çocuk doktoru, kadın doğum 
doktoru, anestezi gibi 7 uzman görev yapıyor. Hastanede 
2 diş polikliniğimiz, 1 ameliyathanemiz, 1 laboratuvarımız, 
5 diyaliz ünitemiz, 4 yoğun bakım ünite de yer alıyor.  
Hastanenin yanı sıra sağlık lojmanları da oluşturuldu.
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Çanakkale Ziraat Odası Başkanı İsmail Kaya domates 
sezonunu değerlendirdi. Türkiye'nin domates üretimi 
konusunda Çanakkale'nin bir marka olduğunu ifade eden 
Kaya Çanakkale'de domatesin tarladan 4 ila 6 TL'den 
satıldığı söyledi. Fiyatların domates üreticisi açısından 
memnun edici olduğunu da sözlerine ekleyen Kaya, “şu 
anda domates fiyatlarını üretici olarak memnuniyet ile 
karşılamaktayız. 5 liradan domates üreticisinin tarlasından 
çıkan domatesin Pazar tezgahlarındaki son tüketiciye 
uygun fiyattan satılması durumu da göz önüne alındığında 
domatesin bu fiyattan tarladan satılması üreticiyi memnun 
ediyor.”
Başkan Kaya; “ Bakın Ukrayna ile Rusya savaş içerisinde 
burada gıda sıkıntısı konuşuluyor mu hayır.  Ukrayna 
buğday ihraç ediyor ve bu ülke savaşta . Ama bu ülke aynı 
zamanda üretici bir ülke. Biz de üretici bir ülkeyiz, tarım 
ülkesiyiz, biz de kendi kendimize üretim açısından 
yetebilecek bir ülkeyiz. Biz üretim sistemimizi çok güzel 
yönetirsek ne gıda sorunumuz ne de gıda enflasyonu 
sorunumuz kalmaz” dedi.
Çanakkale Ziraat Odası Başkanı İsmail Kaya,  gıda 
fiyatlarındaki artışı domates ve  çiğ süt fiyatları üzerinden  
değerlendirerek, üretici maliyetlerinin düşürülmesi halinde 
gıda enflasyonunun da ortadan kalkacağını dile getirdi.
Başkan Kaya değerlendirmesinde şu başlıklara vurgu 
yaptı. 

DOMATES TARLADA 4-6 TL
Çanakkale Ziraat Odası Başkanı İsmail Kaya domates 
sezonunu değerlendirdi. Türkiye'nin domates üretimi 
konusunda Çanakkale'nin bir marka olduğunu ifade eden 
Kaya Çanakkale'de domatesin tarladan 4 ila 6 TL'den 

satıldığı söyledi. Fiyatların domates üreticisi açısından 
memnun edici olduğunu da sözlerine ekledi.

 “ÜRETİCİ TARLA SATIŞINDAN 
MEMNUN”
“Domates üretimi çok zor olan bir ürün.  Domates üretimi 
zor olduğu gibi çok ciddi üretim maliyeti olan bir ürün. 
Domatesin zirai mücadelesi üretim boyunca ara 
vermeksizin yapılması gerektiğinden zor. Dolayısı ile 
domates üretimi çok masraflı. Çanakkale'de domates fiyatı 
tarlada 4 ila 6 TL arasında. Domates üreticisi tarlada bu 
fiyatlardan domatesini satıyor. Üretici bu domates fiyatı ile 
çok paralar kazanmıyor. Şu an tarlada 4 ila 6 TL'den satılan 
domates ile ilgili üretici hastalıklar ile ilgili sıkıntısız bir 
sezon yaşıyor ise ürettiği domatesten zarar ermez. 
Böylelikle önümüzdeki sezon için üretim sıkıntısı çekmez. 
Ama hastalıklar ile ilgili sıkıntılı bir sezon yaşayan ve verim 
noktasında kayıpları olan üretici bu domates fiyatlarından 
bile olsa para kazanamaz. Ama şu anda domates fiyatlarını 
üretici olarak memnuniyet ile karşılamaktayız. 5 liradan 
domates üreticisinin tarlasından çıkan domatesin Pazar 
tezgahlarındaki son tüketiciye uygun fiyattan satılması 

durumu da göz önüne alındığında domatesin bu fiyattan 
tarladan satılması üreticiyi memnun ediyor.”

“ÇİĞ SÜTE ZAM KAPIDA“
Kaya son günlerde çiğ süt fiyatlarına zam geleceği 
yönündeki haberleri de değerlendirdi. Süt üreticisinin en 
önemli girdi kaleminin yem olduğunun ve yem 
fiyatlarındaki artışın devam ettiğinin altını çizen kaya 
açıklamasında

“SON TÜKETİCİYE GEÇİM YÜKÜ OLUR”
“Sütte ve diğer ürünlerde zam yapmak yerine girdi 
fiyatlarının önüne geçilmesi birçok fiyat artışının önüne 
geçecektir. Süte yapılan ya da yapılacak zam tüketiciye kat 
kat daha fazla yansıyor. Mesela süte 10 kuruş zam yapılsa 
bu zam tüketiciye 50 Kuruş olarak yansıyor. Dolayısı ile süt 
üreticisinin girdi fiyatlarındaki artışın önüne geçilmesi 
daha doğru bir yaklaşım olacaktır. Ama ne yazık ki süt 
üreticisinin en önemli girdi ürünü olan yem fiyatlarında ve 
diğer girdi kalemlerindeki ciddi yükseliş devam ettikçe süt 
üreticisinden zam talebi geliyor. Zam talebinin nedeni girdi 
fiyatlarının sürekli artması. Bu nedenden ötürü kısa bir 
süre sonra süt konseyi toplanacaktır süte en azından süt 
üreticisinin zararına üretim yapmayacağı şekilde küçükte 
olsa bir zam karar bir düzenleme yapılacaktır. Tekrar 
söylüyorum bu düzenleme yani zam kararından çok 
üreticinin girdi fiyatlarının artışının önüne geçecek ve 
maliyetleri aşağıya çekecek bir çözüm bulunmalı. Süte 
gelecek olan zam tüm süt ürünlerine zam anlamına geliyor 
bu durumda son tüketiciye ekstra geçim yükü anlamına 
geliyor. Üreticilerimiz ürettiği tüm gıda ürünlerini her gelir 
grubundaki tüketiciler her an ulaşabilir durumda olması 
biz üreticiler için çok değerli.”

“ÜRETİCİ TARLA SATIŞINDAN MEMNUN”

Yatırımların Kıymeti, Şimdi Daha İyi Anlaşılıyor
AK Parti Çanakkale Milletvekili Jülide 
İskenderoğlu, AK Parti Hükümetleri 
döneminde Çanakkale'de bir çok 
yatırım yapıldığının altını çizdi. Özellikle 
dünyanın gıda krizi içerisinde 
bulunduğu dönemde Ezine Gıda OSB, 
Ayvacık Jeotermal Sera OSB, Bayramiç 
Hayvancılık OSB gibi yatırımların 
kıymetinin daha da fazla ortaya çıktığını 
söyleyen İskenderoğlu, atılan bu 
adımların belli bir planlama dahilinde 
gerçekleştirildiğini belirtti. 
Çanakkale'nin, biber, şeftali, nektarin 
gibi ürünlerde Türkiye genelinde ilk 
sırada, domates, zeytin, çeltik gibi 
ürünlerde ilk 10 içerisinde yer aldığını 
söyleyen AK Parti Çanakkale 
Milletvekili Jülide İskenderoğlu, 
“Çanakkale'mizde 47 bin 435 tarımsal 
işletme, 13 bin 231 Büyükbaş, 9 bin 170 
Küçükbaş hayvancılık işletmesi 
bulunuyor. İlimizin bitkisel ürünlerin 
üretim değeri 10 milyar liraya yakın. 
2021 yılındaki tarımsal üretim değerlerinin toplamı 12 
milyar liranın üzerinde. Çanakkale de en fazla ekimi-
dikimi yapılan ürünler Buğday, Zeytin, Arpa, Ayçiçeği, 
Yulaf, Mısır, Çeltik, Biber, İtalyan Çimi, Yonca ve Yulaf iken 
bunların yanı sıra özellikle son dönemde Coğrafi İşaret 
Tescili alarak ekonomik değerini de artıran yöremize özgü 
ürünler de bulunuyor. İlimizin bu değerini korumak, 
devamını sağlamak için bizler de elimizden geleni 
yapıyoruz. Çanakkale'de 2021 yılında üreticilere toplam 310 
milyon liraya yakın destekleme ödemesi gerçekleştirildi. 
Çiftçimizi, üreticimizi desteklemek, ürünlerimizin 
ekonomik değerini artırmak için de var gücümüzle 
çalışıyoruz. Grup Başkanvekilimiz Bülent Turan'la birlikte 
her fırsatta üreticilerimizle görüşüyor, sorunlarını dinliyor 
onlara omuz vermeye çalışıyoruz” dedi. 

Dünyanın Gıda Krizi Çektiği Bu 
Dönemde…
Üretim kadar, saklama, nakliye ve özellikle son ürün 
olarak paketleme safhalarının da çok önemli olduğunu 
hatırlatan İskenderoğlu, “Ezine Gıda OSB'mizde fabrikalar 
hızla yükseliyor. Burası özellikle üreticilerimizin ürünlerine 
değer katmak, Pazar payını artırmak için çok 
önemsediğimiz bir yatırımdı. Yine üretimimizi yılın 
tamamına yaymak için, Ayvacık'ta jeotermal sera 
yatırımımız var. Bu iki yatırım, birbirini destekler nitelikte 
hizmet vererek üreticimiz için, yatırımcımız için katma 
değer sağlayacak. Yine Bayramiç'te Hayvancılık OSB 
yatırımız, bölgemizin hayvan ürünlerinin hem üretimini 
artırmak hem kalitesinin devamlılığını sağlamak açısından 
yine oldukça önemli. Çanakkale'de 2002 yılında sadece 20 
Kilometre olan bölünmüş yolumuz bugün 428 kilometreye 

ulaştı. 1915 Çanakkale Köprümüz, 
bu ay içerisinde açılmasını 
planladığımız Ayvacık-Küçükkuyu 
tünelleriyle, lojistik anlamda da 
büyük avantaj sağlamış oluyoruz. 
Tüm bunları üst üste 
koyduğumuzda, dünyanın gıda krizi 
çektiği bu dönemde ne kadar 
kıymetli işlere imza attığımız bir 
kez daha ortaya çıkıyor” diye 
konuştu. 

Hasta Garantili Hastane 
Yapılıyor' Diye Karşı 
Çıkanlar…
Sadece Çanakkale'de değil ülkenin 
genelinde benzer yatırımlar 
sayesinde gıda ve enerji krizi 
etkilerinin minimuma indirildiğini 
de söyleyen İskenderoğlu, 
“Cumhurbaşkanımız Sayın Recep 
Tayyip Erdoğan'ın bu konudaki ön 

görüsü ve vizyonu, tüm dünyayı bir kez daha hayran 
bıraktı. Özellikle geçtiğimiz yıllarda, ülkemiz genelinde 
yapılan şehir hastanelerinin yapımı sürerken, 'Hasta 
garantili hastane yapılıyor' diye karşı çıkanlar, pandemi 
sürecinde bunların ne kadar önemli olduğunu anlamışlardı. 
Avrupa'nın 'Soğuk kış'a hazırlandığı süreçte, 'Mavi 
Vatanın', tahıl koridoru için bütün dünya Sayın 
Cumhurbaşkanımızın gözünün içerisine bakarken, 
ilimizin, ülkemizin tarımsal üretimini artırmak için yapılan 
bu yatırımların kıymeti bir kez daha ortaya çıkıyor. 
Milletimizin, hemşehrilerimizin desteği ile Sayın 
Cumhurbaşkanımızın öncülüğünde, Grup Başkanvekilimiz 
Bülent Turan ve tüm teşkilatlarımızla Çanakkale'miz, 
ülkemiz için var gücümüzle çalışıyoruz. Aynı heyecan ve 
sorumlulukla çalışmaya devam edeceğiz” dedi.
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TÜİK verilerine göre, temmuz ayında TÜFE aylık yüzde 
2.37 arttı, yıllık enflasyon yüzde 79.60'a çıkarak 24 yılın 
zirvesinde kalmaya devam etti. Piyasada beklenti 
enflasyonun yüzde 81'i aştığı yönündeydi. Geçen ay gıda 
fiyatlarında yüzde 95 artış yaşandığı hesaplanırken, 
ulaştırmadaki yüzde 119 artış yaşandı.
Enflasyon, Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) verilerine 
göre temmuzda aylık yüzde 2,37 arttı ve yıllık enflasyon 
yüzde 79,60 seviyesine çıktı. Beklentilerin hafif altında 
kalan ve yıllıkta 1998 Eylül ayından bu yana gördüğü en 
yüksek seviyeye çıkan tüketici enflasyonuna karşılık 
TÜİK'in açıkladığı yurtiçi üretici enflasyonu da yıllık 
yüzde 144,61'e yükseldi.
İstanbul Ticaret Odası'nın açıkladığı İstanbul Geçinme 
Endeksi temmuzda yıllık yüzde 99,1'e çıkarken, ENAG'ın 
temmuz ayı tüketici enflasyonu ise yüzde 176,04 oldu. 
İstanbul enflasyonu büyükşehirlerdeki maliyet 
artışlarının daha yüksek olması nedeniyle TÜİK'ten son 
iki aydır büyük ölçüde farklılaşırken ENAG grubu ile TÜİK 
tüketici enflasyonu arasındaki fark ise iki katı geçti.
Analistler analiz ve tahminlerinin TÜİK verilerindense 
İTO ve ENAG grubun verilerinin daha uyumlu olduğuna 
dikkat çekerken analistlerin yılsonu tüketici enflasyon 
beklentisi ise yüzde 80'e doğru yükseliyor.

Faiz, enflasyon farkı yeni zirvede
TÜİK'in açıkladığı verilere göre tüketici enflasyonu bir 
önceki yılın aralık ayına göre yüzde 45,72 ve on iki aylık 
ortalamalara göre yüzde 49,65 olarak gerçekleşti. Üretici 
enflasyonu ile tüketici enflasyonu arasındaki makas 65 
puana çıkarak yine rekor bir seviyeye ulaşırken, yüzde 14 
politika faizi ile tüketici enflasyonu arasındaki fark da 
65.6 puana yükseldi. Aylık yüzde 2,37 artışın en büyük 
sebeplerinden biri gıda ve alkolsüz içecek fiyatlarındaki 
yükseliş olurken konut ve ev eşyası grubu da etkili oldu.

Taze sebze ve meyvede artış
Özellikle patates, soğan ve limonla birlikte taze sebze ve 

meyve fiyatlarında yaşanan sert yükselişler gıda 
grubunda aylık yüzde 3,15'lik enflasyonun nedenlerinden 
biri. Bu yüzde 3,15'lik artış manşet enflasyona 0.83 puan 
yükseliş yönünde etki etti. Taze sebze ve meyveler aylık 
yüzde 4,95 artarken, patates fiyatı aylık yüzde 9,29, 
patates hariç sebzeler ise yüzde 8,49 zamlandı. Gıdada 
ekmek ve tahıllarda da aylık yüzde 5,89'luk enflasyon 
yaşandı. Ağustos açık alanda tarımın son ayı. Eylül ile 
birlikte yine seralara geçecek üretim ve bu maliyet 
artışına işaret ediyor. Analistler eylül ile birlikte gıda 
grubunda çok daha hızlı yükselişler yaşanabileceğine 
dikkat çekiyor.

Kira enflasyonu 2003'ten bu yana en 
yüksek seviyede
Alkollü içki ve tütünde yüzde 6,85'lik artış var sigaraya 
otomatik vergi artışı yapılmasa da içki zamları manşet 
tüketici enflasyonunun 0.3 puan yükseltti. Giyim ve 
ayakkabı grubu da yüzde 1,8 aylık enflasyonu ile 
önümüzdeki aylarda yeni sezon ile kendini 

göstereceğinin sinyalini verdi. 
Konut grubunda kira 
fiyatlarındaki yükselişin 
etkisiyle yüzde 1,99'luk aylık 
enflasyon 0.29 puan manşet 
tüketici enflasyonunu arttırdı. 
Kira enflasyonu, zamları 
sınırlayan düzenlemeye 
rağmen, yüzde 4,2 ile serinin 
başladığı 2003 yılından bugüne 
en yüksek seviyesinde.
Ev eşyası grubu dolar/TL'deki 
değişimin de etkisiyle 
temmuzda yüzde 3,91 aylık 
enflasyona ulaştı. Bunun 
manşet tüketici enflasyonunu 
artırma oranı 0.34 puan. İlaç 
fiyatlarındaki artış sağlık 

grubunda yüzde 6,98'lık enflasyon oluştururken 0.21 
puan manşet enflasyona katkı yaptı.

Benzin ve motorinden bu ay olumlu etki
Ulaştırmada benzin ve motorin fiyatlarındaki indirimin 
etkisiyle yüzde 0,85'lik aylık enflasyonda düşüş gözlendi. 
Bu manşet enflasyonu 0.16 puan geriletti. Ağustosa ise 
petrol fiyatları yine dalgalı yapıda başladı. Lokanta ve 
oteller hem gıda hem de artan talebin getirdiği etkiyle 
yüzde 2,49'luk aylık enflasyon ile manşet tüketici 
enflasyonunu 0.18 puan arttırdı. Çeşitli mal ve 
hizmetlerde ise aylık enflasyon yüzde 2,06 oldu.
Analistler her ne kadar TÜİK verisi yüzde 80'i iki aydır 
beklentilerin altında gelerek aşamasa da yılsonu 
enflasyon tahminlerini yüksek seviyelerde koruyorlar. 
Merkez Bankası da geçen hafta enflasyon raporunda 
yılsonu enflasyon tahminini yüzde 60,4'e çıkardı. Piyasa 
katılımcıları anketinde de yüzde 70'e dayanan yılsonu 
enflasyon beklentisi kurumlara göre yüzde 70-83 
arasında değişiyor.

Enflasyon 24 yılın zirvesinde: 79.6

Öğrencilerin Barınma Krizi Yurt Ücretleri Açıklandı 35-50 Bin TL
Üniversite sınav sonuçlarının açıklanmasının ardından 
öğrenciler tercih telaşına düşerken, veliler ise barınma 
araştırmasına başladı. Öğrenci kenti olan Çanakkale'de 
yurt ücretleri iki katına çıktı. Bir öğrencinin özel yurtta 
kalmasının maliyeti kişi başı 35-50 bin TL arasında 
değişiyor. Çanakkale Özel Öğrenci Yurtları Derneği Başkanı 
Refik Ercan, öğrenci yurtları fiyatlarının iki katına çıktığı 
yönünde oluşan algıya tepki göstererek, maliyet artışlarını 
hatırlattı. Başkan Ercan, “Fiyatlar ortada. Geçen yıl gıda 
fiyatları ortada. Şekerin kilosu geçen yıl 4 TL civarındaydı 
bu yıl 21 TL. 5 kattan fazla artış var. Kiralar belli. Temmuz 
ayı enflasyonu ortada iken, bir acıtasyon yaratır gibi 
yansıtılmasının bir mantık tarafı yok. Tüm artışlar ortada. 
Devlet özel yurtlara destek vermiyor. Kendi ayakları 
üzerinde durmaya çalışıyor.” dedi.
Çanakkale ekonomisinin en büyük kaynağı kuşkusuz 
öğrenciler. İş imkanının çok az olduğu Çanakkale'de esnaf 
gelirinin büyük bölümünü öğrenciler oluşturuyor. Yaklaşık 
50 bin öğrencinin bulunduğu Çanakkale'de herkesi gözü 
kulağı gelecek öğrenciler.
Sınav sonuçlarının açıklanmasının ardından öğrencilerde 
tercih telaşı başladı.  27 Temmuz ile başlayan tercihler 5 
Ağustosa kadar devam edecek. Tercihlerin bu hafta 
bitmesinin ardından öğrenciler yerleştikleri üniversitelerin 
bulunduğu yerlere gidecek. Bu yıl Çanakkale'ye yeni 
binlerce öğrenci gelecek.
Şehre renk katan öğrenciler ekonomik olarak da şehir için 
büyük önem sağlıyor. Ancak barınmadaki fiyat artışları 
hem öğrencileri hem de velileri şimdiden kara kara 
düşündürüyor. Her alanda kat kat artan fiyat artışları 
öğrenci barınma alanlarına da yansıdı. Yurt geneline de 
hâkim olan hayat pahalılığı Çanakkale'yi de vurdu. KYK 
yurtlarının kontenjanı sınırlı sayıda olduğu için birçok 

öğrenci özel yurtlara yöneliyor. Özel yurtların fiyatları ise 
geçen yıla göre iki katına çıkmış durumda. Geçen yıl 3 
kişilik odanın kişi başı aylık taksit fiyatı 1500 TL iken, bu yıl 
3000 -3500 TL aralığında. Yani öğrencilerin 3 kişilik odada 
kalmaları için ortalama vermesi gereken bedel yıllık 30 bin 
TL'den başlıyor. Ayrıca bazı öğrenciler yeni yıl fiyatları 
alırken bazı yurtların fiyatlara yemek ücretini dahil 
etmediğini söylüyor.
Aileler en az öğrenciler kadar endişeli. Hayat pahalılığını 
her geçen gün artmaya devam ediyor. KYK yurtlarını 
kazanamayan öğrencilerin ortalama aylık barınma masrafı 
asgari ücretin yarısından fazla. Asgari ücretle çalışan 
ailelerin bu şartlar altında çocuklarını başka şehir de 
okutması imkansız hale geldi.

Yurt Fiyatlarının Artışı 
Normal
Pandemiden önce Çanakkale 
merkezde 50 civarında yurt 
bulunuyordu. Pandemi ile beraber zor 
günler geçiren özel yurtların bir kısmı 
kapandı. Şuanda Çanakkale 
merkezde 40 civarında özel yurt 
bulunuyor. Her alanda olduğu gibi özel 
yurtlar da maliyet artışlarından dertli. 
Tüm Özel Öğrenci Yurtları İşverenler 
Sendikası Genel Başkan Yardımcısı ve 
Çanakkale Özel Öğrenci Yurtları 
Derneği Başkanı Refik Ercan, öğrenci 
yurtları fiyatlarının iki katına çıktığı 
yönünde oluşan algıya tepki 
göstererek, maliyet artışlarını 
hatırlattı. Başkan Ercan, “Fiyatlar 
ortada. Geçen yıl gıda fiyatları ortada. 

Şekerin kilosu geçen yıl 4 TL civarındaydı bu yıl 21 TL. 5 
kattan fazla artış var. Kiralar belli. Temmuz ayı enflasyonu 
ortada iken, bir acıtasyon yaratır gibi yansıtılmasının bir 
mantık tarafı yok. Tüm artışlar ortada. Devlet özel yurtlara 
destek vermiyor. Kendi ayakları üzerinde durmaya 
çalışıyor.” dedi.
Çanakkale genelinde 40 bin civarında öğrenci olduğunu 
hatırlatan Başkan Ercan, şu anda şehir merkezinde 40 
civarında özel öğrenci yurdu olduğunu söyledi. 
Çanakkale'de barınma konusunda bir sıkıntı 
yaşanmayacağını da belirten Ercan, pansiyon adı altında 
korsan yurt olarak hizmet veren işletmelere dikkat çekti.
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Çanakkale Boğazı girişinde bulunan tarihi toplar kaderine 
terkedilmiş durumda.
Toplar çürümüş, topların içine çöpler atılmış, yaşam 
alanları ve cephe odalarının duvarları yıkılmış çevresi 
çöplerle dolmuş. Boğaz savunmasında önemli görevler 
yapan bu topların içinde bulunduğu durum Çanakkale 
Ruhuna yakışmıyor
Tarihimize altın harflerle yazılan Çanakkale Savaşları'nın 
en büyük başarı kısmı ise düşmanın boğazdan geçilmesine 
izin verilmemesi. Düşman sulara gömen ise boğazın her iki 
tarafından bulunan tarihi toplar. Bu toplardan çıkan 
mermiler ve Nusret Mayın gemisinin döşediği mayınlar 
düşmanın geçmesine izin verilmedi.
Tarihimizde önemli bir yere sahip olan topların bir kısmı 
ihya edilirken bir kısmı ise kaderine terkedilmiş durumda. 

Kaderine terkedilen toplardan biri de Kumkale Balıkçı 
Limanı'nda bulunan tarihi toplar. Bu savunma sisteminin 
en önemli özelliği ise Çanakkale Boğazı'nın giriş kısmına 
konulması. Boğaza girmeye çalışan düşman gemilerini 
bertaraf etmek için kurulduğu belirtiliyor.
Toplar yıllardır kaderine terkedilmiş durumda. Denizin 
hemen kenarındaki toplar, pas tutmuş, kimliği beli 
olmayan kişiler tarafından zarar görmüş durumda. Burası 
adeta alemcilerin mekanı olmuş. Topların bulunduğu yerin 
duvarları da zamanla hasar görmüş, duvarlar yıkılmış ve 
demirleri çürümüş. Topların içinde bulunduğu durumu 
bölgede inceleme yapan ÇOMÜ eski hocalarından Prof. Dr. 
Doğan Perinçek tarafından gözler önüne serildi. Prof. Dr. 
Perinçek, tarihe yapılan saygısızlığı şu sözler ile paylaştı, 
“Görünce kahrolmamak mümkün değil. Kumkale balıkçı 
limanı yani başında kaderine terkedilmiş toplar. Beton 
dökülmüş, alttan çıkan demirler çürümüş. Duvar çatlamış 
yakinda yerinden ayrılıp birilerine zarar verecek duruma 
gelmiş. Kıyı ve etraf çöplerle kaplı. Tarihine ve geçmişine 
sahip çıkmayan bir millet mi olduk biz. Nerede bu topların 
bulunduğu alandan sorumlu yetkililer. Bu görüntü 
Çanakkale'ye yakışmıyor. Bu görüntü 2015 mücadelemize 
yakışmıyor. Bu görüntü ecdadımıza yakışmıyor. Bu 
görüntü Nusret Mayın gemimize yakışmıyor. Bu görüntü 
cennet ülkemize yakışmıyor. Bu görüntü insanlarımıza 
yakışmıyor”

Çanakkale Ruhuna yakışmıyor

Hande Keskin, Baro 
Başkanlığına Aday
Avukat Hande Keskin, Çanakkale Barosu Başkanlığına 
aday olduğunu duyurdu.
Keskin sosyal medya hesaplarından adaylığını 
duyurduğu videolu mesajda şu cümleler kurdu; 
“Önümüzdeki Ekim 2022 döneminde yapılması 
planlanan olağan genel kurulda; meslek sorunlarımızın 
çözümü öncelikli ana hedefimiz olmak üzere, hukukun 
üstünlüğü için cesur duruş ve eylemlilik, kurumsal 
şeffaflık ve iletişim ile tüm meslektaşlarıma eşit olma 
ana hedeflerimizi gerçekleştirebilmek için, yeniden 
Çanakkale Barosu Başkan Adayı olduğumu duyurmak 
isterim. Aydınlık günlere birlikte erişebilmek dileğiyle, 
saygımla ve sevgimle…”  DEVA Partisinin Yeşil Çizgilerini Anlattılar

DEVA Partisi Çevre Politikaları ve Doğa Haklarından 
Sorumlu Genel Başkan Yardımcısı Evrim Rızvanoğlu, 
Kurucular Kurulu Üyesi Sedat Kadıoğlu, Çanakkale İl 
Başkanı Berkan Karaca, “DEVA Yeşil Çizgilerini Anlatıyor” 
başlıklı toplantıda partinin 'Çevre ve İklim Değişikliği Eylem 
Planı'nı anlattı.
Çanakkale Evlendirme Dairesi Nikah Salonu'nda 
gerçekleşen etkinliğe, sivil toplum kuruluşları ve çevreciler 
katıldı. Bu gezilerin ilk adımı olan Çanakkale'de Evrim 
Rızvanoğlu ve heyeti, partisinin yeşil çizgilerini anlatırken 
çevre ve doğa konularında tarafların dertlerini dinledi. 
Eylem planlarının henüz son noktasının konmadığını ve 

katılımcıların değerli katkılarını almak için il il gezdiklerini 
belirttiler. Evrim Rızvanoğlu, “Çevre ve iklim değişikliği ile 
ilgili sorunlar Çanakkale halkı için hem bir tehdit hem de 
fırsatlar sunmaktadır. Çevre ile ilgili sorunları görmezden 
gelirsek çok uzak olmayan bir tarihte ciddi doğal felaketler, 
sağlığımızı tehdit eden krizler ve tarım gibi sektörlerde 
ciddi daralmalar yaşayabiliriz ki aslında şimdiden 
yaşamaya başladık” dedi.

 “GERÇEKÇİ BİR EYLEM PLANIMIZ VAR”
Rızvanoğlu, bunun yanı sıra Çanakkale'nin önünde özellikle 
sürdürülebilir enerji alanlarında büyük fırsatlar ve 
istihdam potansiyeli olduğunu söyledi. İş dünyası için de 

yeni bir dönemin başladığını belirten Rızvanoğlu ve heyeti, 
Avrupa Yeşil Mutabakatı'na uyum ve yeşil ekonomi 
modelleri hakkında bilgi verdi. DEVA Partisi'nin çevre, iklim 
ve doğa konularında net bir eylem planının olduğunun 
altını çizen Rızvanoğlu, “İktidara geldiğimiz ilk günden 
itibaren ilk 90, 180 ve 360 günde ne yapacağımızı biliyoruz. 
Bazen çevre konuları, politikacılar için altı doldurulmamış 
sloganlar atmalarına fırsat yarattı. Biz eylem planlarımızı 
dünyanın dört bir yanındaki uzmanlar, STKlar ve çevre 
gönüllüleriyle birlikte hazırladık. Gerçekçi bir eylem 
planımız var” dedi.
Partinin eylem planının 65 maddeden oluşmakta olduğunu 
belirten Rızvanoğlu, bu politikaların yaşam kalitesini 
yükseltme, yeşil ekonomiye geçiş ve yasal düzenlemeler 
olarak üç başlık altında toplandığı bilgisini verdi. Evrim 
Rızvanoğlu, sözlerini “Çevre konularında hazırlıksız olan 
partiler ne yazık ki verdikleri sözleri yerine 
getiremeyecekler. Yurdu köşe bucak dolaşıp yeşil 
çizgilerimizi anlatmamızın sebebi halkımızın desteğini 
istemek. Biz ne kadar hazırlıklı olursak olalım, seçmenin 
hem çevre ve iklim politikalarının önemini bilmesi, 
hayatlarını nasıl etkilemekte olduğunu anlaması hem de 
hangi partinin bu konuda hazırlıklı olduğunu görmesi ve 
seçimini buna göre yapması lazım” diyerek sonlandırdı.

5 Yıldır Tamamlanmamasının Sebebi Nedir? 
CHP Genel Başkan Yardımcısı ve Çanakkale 
Milletvekili Muharrem Erkek,  Çanakkale merkez 
spor salonunu meclis gündemine taşıdı.
CHP'li Erkek, Gençlik ve Spor Bakanı Mehmet 
Muharrem Kasapoğlu tarafından yazılı olarak 
cevaplandırılması istemiyle Türkiye Büyük Millet 
Meclisi Başkanlığına soru önergesi verdi. 
Önergede, “Çanakkale ilimizin Barbaros 
Mahallesi sınırları içinde yer alan, 2018 yılında 
yapımına başlanan 40.000.000 TL maliyeti 
olduğu belirtilen 'Çanakkale Merkez Spor Salonu' 
isimli bakanlık projesinin 650 takvim gününde 
tamamlanarak 2020 yılında hizmete açılacağı 
yetkili kurumlarca açıklanmış, yapılan son 

incelemelerde bırakın salonun bitirilmesini inşaat 
alanının atıl vaziyette olduğu görülmüştür” 
ifadelerine yer vererek Gençlik ve Spor Bakanı 
Mehmet Muharrem Kasapoğlu'na şu soruları 
yöneltti;  “Çanakkale Merkez Spor Salonu projesi, 
vadedilenin aksine yaklaşık 5 yıldır 
tamamlanmamasının sebebi nedir? 40.000.000 
TL maliyetli Çanakkale Merkez Spor Salonu 
projesi ne zaman tamamlanacaktır? Çanakkale 
Merkez Spor Salonu projesinde bu zamana kadar 
yüklenici firmaya ne kadar ödeme yapılmıştır? 
Çanakkale Merkez Spor Salonu projesinin 
gecikmesinden dolayı firma ve ilgili bürokratlar 
hakkında gerekli soruşturmalar yapılmış mıdır?”



807 Ağustos 2022 Pazargazetedegisim.com

Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, 
Çanakkale bölgesinde tahminlere göre 80-100 milyar 
dolar değere sahip altın rezervi bulunduğunu söyledi. 
Çanakkale ziyaretinde TÜMAD Madenciliği de ziyaret 
eden Bakan Varank, Balıkesir İvrindi ve Çanakkale 
Lapseki'de altın ve gümüş madeni bulunan TÜMAD 
Madencilik AŞ, bugüne kadar 18,2 ton altın ve 31,1 
gümüş çıkardı. 2021 yılında Türkiye'de üretilen 39 ton 
altının 6,8 tonu yani yüzde 17'si TÜMAD tarafından 
üretildiği bilgisini paylaştı. 
Altın, gümüş madenciliğini, “Türkiye açısından 
elzem.” olarak niteleyen Bakan Varank, bu alanda 
çok ciddi ithalatlar olduğu düşünüldüğünde bu 
değerleri asla yer altında bırakmamak gerektiğinin 
altını çizdi. Varank, madencilik alanında dünya 
standartlarının ve alınması gereken tedbirlerin çok 
açık olduğunu vurgulayarak “Kurallara uyulduğu 
müddetçe madenciliği asla kötü bir uygulama olarak 
görmememiz lazım.” dedi.
Bakan Varank, Çanakkale Lapseki'de üretim yapan 
TÜMAD Madenciliğe ait madeni ziyaret etti. Bakan 
Varank'a Çanakkale Valisi İlhami Aktaş, AK Parti 
Grup Başkanvekili Bülent Turan, TBMM Tarım, Orman 
ve Köyişleri Komisyonu Başkanı Yunus Kılıç ve AK 
Parti Çanakkale Milletvekili Jülide İskenderoğlu eşlik 
etti. Ziyarette Nurol Holding Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Oğuz Çarmıklı, Nurol Holding Yönetim 
Kurulu Üyesi Gürhan Çarmıklı ve TÜMAD Madencilik 
A.Ş. Genel Müdürü Hasan Yücel hazır bulundu.

DÖKÜM YAPTI
 İşletme hakkında yetkililerden bilgi alan Bakan 
Varank, altın odasına geçti. Burada altının kıvamını 
yüksek ısıya dayanıklı elbise ve eldivenleri takarak 
kontrol eden Varank, potayı devirerek altın ve gümüş 
madenini döküm kalıbına aktardı. Daha sonra bir 
değerlendirmede bulunan Bakan Varank, özetle 
şunları söyledi:

YILLIK 42 TONLUK ÜRETİM
Burası Türkiye'de altın, gümüş üretimi yapan önemli 
madenlerden bir tanesi. Çanakkale programımızda 
bu tesisi ziyaret etmek istedik. TÜMAD Madencilik 
Lapseki'de Türkiye'deki altın üretiminin yüzde 8'ini 
gerçekleştiriyor. Bu sene hedef, 3 buçuk ton altın, 2 
buçuk ton gümüş üretmek. 2000 yılında Türkiye'de 
cevherler olmasına rağmen hiç altın üretimi yoktu. 
Türkiye'nin bütün altını yurt dışından ithal ediliyordu. 
2000 yılından sonra madenlerimizin millileştirilmesi 
politikası çerçevesinde yıllık 42 ton altın üretimi 
gerçekleştiriyoruz.

 800 İŞLETMEDEN BİRİ
Altın madenciliği stratejik bir alan. Şu anda 
Çanakkale bölgesinde tahminlere göre 80 ila 100 
milyar dolarlık değere sahip altın madeni yatıyor. 
Burada maden işletmeciliği yapan firma sayımız çok 
az. TÜMAD Madencilik, dünya standartlarında üretim 
yapması, çevre ve üretim süreçlerinde aldığı 
tedbirlerle örnek işletmelerden bir tanesi. Dünyada 
bu tip üretim yapan 800 altın madeni var. Bunlardan 
bir tanesi Lapseki'de. Kanada'da madencilik yapan 
bir firma hangi standartlarda üretim yapıyorsa ondan 
belki daha iyi bir şekilde üretim yapan bir tesisimiz.

TOPRAK ALTINDA BIRAKILMAMALI
Altın, gümüş madenciliği Türkiye ekonomisi 
açısından elzem. Bununla ilgili çok ciddi ithalatlar 
olduğunu düşündüğümüzde bizim bu değerleri asla 
toprak altında bırakmamız gerekiyor. 800 kişi 
çalışıyor. Maaşları da sordum. Ortalama maaşların 
12-13 bin lirayı bulduğu bir işletmeden bahsediyoruz. 
Yüzde 80-90 Lapseki'de Gelibolu'da yaşayan 
vatandaşlarımızın istihdam edildiği bir işletme.

 KURALLAR ÇOK AÇIK
Madenler konusunda ülkemizde zaman zaman farklı 
tartışmalar olabiliyor. Ben açık konuşacağım. 
Bunların çoğunluğunun siyasi saiklerle olduğunu 
bilmemiz gerekiyor. Çanakkale bölgesinde 80 ila100 
milyar dolarlık altın ve gümüş şu anda toprak altında 
yatıyor. Bunların gün yüzüne çıkarılması durumunda 
Çanakkale ekonomisinin geleceği durumu tahayyül 
etmemiz ve ona göre hareket etmemiz lazım. Dünya 
standartları ve almanız gereken tedbirler çok açık. 
Madencilik yaptıktan sonra sahaların 
rehabilitasyonu ile ilgili kurallar çok açık. Kurallara 
uyulduğu müddetçe madenciliği asla kötü bir 
uygulama olarak görmememiz, kamuoyuna 
yanıltmamamız lazım. ABD, Kanada ve Avrupa'da bu 
işler yapılıyorsa bizde de bunların önünün açılması 
gerekiyor.

MAKİNE EKİPMANLAR DA YERLİ
Altın madenciliğinde makine ekipmanlar konusu da 
çok önemli. Burada yerli üreticilerimiz, yerli 
şirketlerimiz var. Bu şirketteki önemli makine 
ekipmanların çoğu yerli olarak üretilmiş. Bunun 
sanayisinin de geliştirilmiş olması bizi açımızdan 

memnuniyet verici. Ben arkadaşlarımıza teşekkür 
ediyorum, böyle bir katma değeri ülkemize 
kazandırdıkları için. Bu madenleri biz buradan 
çıkarmamış olsaydık Türkiye'de satılan altını ithal 
etmek mecburiyetinde kalacaktık. Biz ülkemizdeki 
42 tonluk üretimi arttırmak istiyoruz. Firmalarımızın 
önünü açacak işlere de önayak olmaya devam 
edeceğiz.

 YÜZDE 17'Sİ TÜMAD ÜRETİMİ
Balıkesir İvrindi ve Çanakkale Lapseki'de altın ve 
gümüş madeni bulunan TÜMAD Madencilik AŞ, 
bugüne kadar 18,2 ton altın ve 31,1 gümüş çıkardı. 
2021 yılında Türkiye'de üretilen 39 ton altının 6,8 tonu 
yani yüzde 17'si TÜMAD tarafından üretildi.

YEREL İSTİHDAM
 Yerel satın alma ve yerel istihdam politikası yürüten 
TÜMAD, işletmelerin tamamında Türk mühendis ve 
işçilerle çalışıyor. Çalışanların yüzde 70'i yerel 
halktan seçiliyor. Toplam 2 bin personeli bulunan 
TÜMAD'ın 800 çalışanı Lapseki'de istihdam ediliyor.

ÇEVRECİ BAKIŞAÇISI
 TÜMAD madenlerindeki tüm faaliyetler, çevreci bir 
anlayışla yürütülüyor. Madenlerde kuru atık 
depolama, filtre pres ile susuzlaştırma ve tamamen 
geçirimsiz kuru atık depolama alanı ile bir üretim 
yapılıyor. TÜMAD Lapseki Altın ve Gümüş Madeni, 
Birleşmiş Milletler Çevre Komisyonunun 
gerekliliklerini 'sıfır hata' ile yerine getirerek 
sertifikalandırılan ilk Türk Maden İşletmesi özelliğini 
de taşıyor.”

ÇANAKKALE'DE BÜYÜK ALTIN 
REZERVİ 100 MİLYAR DOLAR
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TÜRK-İŞ tarafından yapılan araştırmaya göre, temmuz 
ayında 4 kişilik bir ailenin açlık sınırı 6 bin 840 liraya, 
yoksulluk sınırı ise 22 bin 280 liraya yükseldi.
TÜRK-İŞ'in, çalışanların geçim koşullarını ortaya koymak 
ve temel ihtiyaç maddelerindeki fiyat değişikliğinin aile 
bütçesine yansımalarını belirlemek amacıyla her ay yaptığı 
"Açlık ve Yoksulluk Sınırı Araştırması"nın Temmuz 2022 
sonuçları açıklandı.
Araştırmaya göre, bu ay 4 kişilik ailenin sağlıklı, dengeli ve 
yeterli beslenebilmesi için yapması gereken gıda 
harcaması tutarını ifade eden "açlık sınırı" 6 bin 840 lira 
oldu.
Gıda ile giyim, konut, ulaşım, eğitim, sağlık ve benzeri 
ihtiyaçlar için yapılması zorunlu diğer harcamaların toplam 
tutarına denk gelen "yoksulluk sınırı" ise 22 bin 280 lira 
olarak hesaplandı. Bekar bir çalışanın "yaşama maliyeti" 
aylık 8 bin 930 lira olarak belirlendi.
Ankara'da yaşayan 4 kişilik ailenin gıda için yapması 
gereken asgari harcama tutarı, bir önceki aya göre yüzde 
7,01 artarken, son 12 ay itibarıyla artış oranı yüzde 128,44 
oldu.
Ortalama meyve kilogram fiyatı yaklaşık 16,95 lira oldu

Araştırmaya göre, girdi ve tedarik maliyetlerinin de 
artmasıyla temmuz ayında da hem süt hem peynir fiyatları 
arttı. Yoğurt fiyatı sabit kalırken, peynirde bir aylık zam 
yüzde 10 olarak tespit edildi.
Kuzu eti yüzde 10, balık eti yüzde 12, yumurta yüzde 26, 
nohut yüzde 14, kuru fasulye yüzde 12, yeşil mercimek 
yüzde 8 arttı. Kırmızı mercimek ve tavuk fiyatları az bir 
miktar artış gösterirken, yağlı tohumların fiyatı değişmedi. 
Dana eti fiyatı, kurban bayramı sebebiyle oluşan talep 
azalması nedeniyle yüzde 2 azaldı.

Bulgur, un, irmik fiyatlarının tamamı yükseldi. Makarna 
yüzde 10, geçen ay yüzde 14 zamlanan pirincin fiyatı ise 
yine aynı oranda arttı. Ankara'da 200 gram normal ekmek 
yüzde 33 artışla 4 lira olurken, meşhur Ankara simidi bu ay 
5 liradan satılmaya başlandı.
Semt pazarlarında maydanoz, kıvırcık gibi salata 
yeşillikleri ve pazı, ıspanak gibi yeşil yapraklı sebzelerin 
fiyatları arttı. Patatesin kilogramı ortalama 11 liraya 
çıkarken, kuru soğanın ortalama fiyatı da yüzde 18 artışla 
10 liraya yükseldi. Börülce, bezelye, barbunya, fasulye 
fiyatları gerilerken, yaz sebzelerinden domates, biber, 
havuç zamlandı. Ortalama sebze kilogram fiyatı 14,17 lira, 
ortalama meyve kilogram fiyatı ise 16,95 lira oldu.
Temel yağ ürünleri grubunda bulunan ürünlerin 
tamamının fiyatı artarken, margarine bir ayda yüzde 10 
zam geldi.
Çay, ıhlamur, şeker, reçel, bal, siyah ve yeşil zeytinin fiyatı 
yükselirken, pekmezin fiyatı geriledi. Tuz yüzde 12, 
baharatlar yüzde 11, salça yüzde 10 zamlandı.
Haziran ayı araştırmasına göre, dört kişilik bir ailenin açlık 
sınırı 6.391,17 lira, yoksulluk sınırı ise 20.818,14 lira olarak 
hesaplanmıştı.

TÜRK-İŞ: Açlık sınırı 6 bin 840 liraya yükseldi

Halde Balık, Balıkçıda Hal Kalmadı
Çanakkale Balık Halinde de Cuma pazarı balık 
tezgâhlarında da balık çeşitliliği fiyatların gazabına uğradı.  
Balık halinde bu hafta birçok esnaf kepenk kaldırmazken, 
geçtiğimiz hafta fiyatı 180 TL'ye kadar çıkan sardalya bu 
hafta tezgâhlarda yer bulamadı.
Çanakkale Balık Halinde de Cuma pazarı balık 
tezgâhlarında da balık çeşitliliği fiyatların gazabına uğradı.
Bu hafta tezgâhlarda levrek 150, çupra ve mezgit 130, olta 
kolyoz 100, olta çupra 160 kefal 50 TL'den satıldı.
Balık halinde bu hafta birçok esnaf kepenk kaldırmazken, 
geçtiğimiz hafta fiyatı 180 TL'ye kadar çıkan sardalya bu 
hafta tezgâhlarda yer bulamadı.
Balıkçı Tezgâha Koyamadı Vatandaş Mangala  

Balıkçılar sardalya alamadıklarını çünkü tezgaha sardalya 
koyarlarsa fiyatının 200 TL'nin altına düşmeyeceğini dile 
getirerek bu hafta tezgaha sardalya koyamadıklarını dile 
getirdi.

Çanakkale'de İhracat Arttı

Bulaşıklık tespit edilen 43 bin dekar alanın yüzde 90'ı ilaçlandı
Çanakkale'de de Gelibolu, Eceabat başta olmak üzere, 
Biga, Yenice, Çan, Lapseki, Bayramiç, Ezine, Ayvacık 
ilçelerinde yaklaşık 43 bin dekar alanda 'Çayır Tırtılı' 
bulaşıklığı tespit edilerek, bu alanların yüzde 90'ı 
ilaçlandı.
Son zamanlarda Trakya Bölgesindeki illerde başlayarak 
yayılım gösteren ayçiçeği ve diğer tarım alanlarında 
görülen Ayçiçeğinin önemli zararlısı 'Çayır Tırtılı' 
Çanakkale'de de Gelibolu, Eceabat başta olmak üzere, 
Biga, Yenice, Çan, Lapseki, Bayramiç, Ezine, Ayvacık 
ilçelerinde yaklaşık 43 bin dekar alanda bulaşıklık tespit 
edilerek, bu alanların yüzde 90'ı ilaçlandı.
Çanakkale İl Tarım Ve Orman Müdürlüğünden yapılan 
açıklamada; ayçiçeği ve diğer yaş seze, yen bitkisi ekili 
bulunan alanlarda 14-31 Temmuz tarihleri arasında il ve 
ilçe müdürlüklerinden 2018 teknik ekip 543 kişi ile 612 
köyde gerekli inceleme ve tespit çalışmaları yapılarak; 
zararlının yoğunluğu ve mücadelesi konusunda 
üreticilerin bilgilendirildiği bildirildi.
Bu güne kadar 127 çiftçi eğitim toplantısı düzenlenerek, 2 
bin 215 üreticinin bilgilendirildiği aktarılan açıklamada şu 
ifadeler yer aldı; “Ayrıca köy muhtarlarımıza, ziraat 
odalarımıza, bitki koruma ürünü satan bayilerimize, arı 
yetiştiricisi birliklerine ve diğer sivil toplum kuruluşlarına 
gerekli bilgilendirmeler yapılmıştır. Zararlının ilk tespit 
edildiği günden itibaren gerek SMS, gerek sosyal medya 
gerekse il müdürlüğü web sayfasından uyarılar yapılmış 

olup; İl Tarım Orman Müdürümüz  Erdem Karadağ sahada 
incelemelerde bulunmuştur, Çanakkale Valimiz İlhami 
Aktaş'a yapılan çalışmalar hakkında brifing verilmiştir. 
Zararlının yumurtalarını sirken otu, tatala ve yonca 
bitkisine bıraktığı ve bir yılda 2- 5 döl verdiği dikkate 
alındığında; Üreticilerimizin özellikle yabancı ot bulunan 
alanlarda kelebek (ergin) uçuşuna dikkat etmeleri, 
kelebek uçuşu görünen alanları sık sık kontrol etmeleri, 
m2 de 10 larva görülmesi halinde en kısa zamanda yer 
aletleri ve insansız hava araçları (drone) ile ilaçlı 
mücadele yapmaları gerekmektedir.”

Çanakkale'de Haziran ayında bir 
önceki yılın aynı ayına göre ihracat 
yüzde 27,4 artarak 24,3 milyon dolar, 
ithalat yüzde 100,6 artarak 13,7 
milyon dolar olarak gerçekleşti.
Çanakkale'de Haziran ayında bir 
önceki yılın aynı ayına göre ihracat 
yüzde 27,4 artarak 24,3 milyon dolar, 
ithalat yüzde 100,6 artarak 13,7 
milyon dolar olarak gerçekleşti. 
Türkiye İstatistik Kurumu ile Ticaret 
Bakanlığı iş birliğiyle genel ticaret 

sistemi doğrultusunda üretilen geçici 
dış ticaret verilerine göre; ihracat 
2022 yılı Haziran ayında, bir önceki 
yılın aynı ayına göre yüzde 18,7 
artarak 23 milyar 428 milyon dolar, 
ithalat yüzde 39,7 artarak 31 milyar 
595 milyon dolar olarak gerçekleşti. 
Çanakkale'de ise Haziran ayında bir 
önceki yılın aynı ayına göre ihracat 
yüzde 27,4 artarak 24,3 milyon dolar, 
ithalat yüzde 100,6 artarak 13,7 
milyon dolar olarak gerçekleşti.



Granit Slab yatırım hattının temelini atan Kale Grubu, 
2022-2026 yılları arasında 230 milyon dolar yatırım 
planlıyor. Grup, anahtar teslimi güneş enerji 
sistemlerinin yanı sıra enerji depolama sistemleri, 
yakıt pilleri ve hidrojen enerjisi gibi enerji çözümlerine 
yönelik yatırım fırsatlarını da araştırıyor.
65'inci kuruluş yıl dönümünü ve geleneksel Seramik 
Bayramı'nı kutlayan Kale Grubu, yeni yatırım 
planlarını açıklarken, Granit Slab yatırım hattının 
temelini de attı. 80 x 160/160 x 320 ebatlarda 6 
milimetre, 10 milimetre ve 20 milimetrelik Mat/Parlak 
granit üretimi gerçekleştirilecek yeni üretim hattının 
temeli, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank ve 
protokolün katıldığı bir törenle atıldı. Hattın, 32 milyon 
euro yatırımla 2022 sonunda üretime başlaması 
planlanıyor. Granit slab hattı devreye girdiğinde, 
toplam kapasiteye katkısının 1,5 milyon metrekare, 
yıllık ciroya katkısının ise ortalama 500 milyon TL 
olması öngörülüyor. Törende konuşan Kale Grubu 
Başkanı ve CEO'su Zeynep Bodur Okyay, dünya 
standartlarında en son teknoloji makine ve fırınlarla 
donatılacak hatta, üretimin yüzde 70'inin ihraç 
edileceğini ve ilk etapta 70 kişiye istihdam 
sağlanacağını açıkladı.

“Yeni yatırım fırsatları araştırıyoruz”
Kale Grubu'nun DNA'sında sanayiciliğin kodlandığını 
belirten Zeynep Bodur Okyay, şunların söyledi: 
“Küresel ve yerel pazardaki tüm zorluklara rağmen 
yatırım yapma şevkimizi asla kaybetmiyoruz. 2022-
2026 döneminde 230 milyon doların üzerinde yatırım 

yapmayı planlıyoruz. Yatırım odağımızda yurt dışında 
büyüme, yeni iş alanları, dijital dönüşüm, inovasyon 
ve sürdürülebilirlik var. Önümüzdeki yıllarda ana 
faaliyet alanlarımızı destekleyen ve geliştiren katma 
değeri yüksek iş alanlarına odaklanacağız. 
Grubumuzun yapı sektöründe malzeme, izolasyon, 
proje ve uygulama alanlarındaki tecrübesinden güç 
alarak, çatı ve arazi tipi anahtar teslim güneş enerji 
sistem tasarımı ve kurulumu faaliyetlerini yürütmek 

üzere yeni yatırım fırsatlarını araştırıyoruz. Bunun 
yanı sıra enerji depolama sistemleri, yakıt pilleri ve 
hidrojen enerjisi gibi önümüzdeki yıllarda 
yaygınlaşması beklenen ileri enerji çözümlerine 
yönelik incelemelerimiz de devam ediyor. Köklerden 
göklere uzanan üretim yolculuğumuzu, güncel 
gelişmeler ve trendler doğrultusunda faaliyet 
alanlarımızı çeşitlendirerek sürdüreceğiz.”
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Kale Grubu'ndan 230 Milyon Dolarlık Yatırım Hedefi
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Belediye Başkanı Ülgür Gökhan, Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Başkanları ile gerçekleştirdiği olağan 
değerlendirme toplantılarına devam ediyor.
Belediye Başkanı Ülgür Gökhan'ın ev sahipliğinde Belediye 
Meclis Salonu'nda gerçekleştirilen değerlendirme 
toplantısına Çanakkale Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği 
Başkanı Ünal Özcan ve Oda Başkanları katıldı.
Kentte hizmet veren esnaf ve sanatkârların sorunlarının, 
istek ve önerilerinin değerlendirildiği toplantıda konuşan 
Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği Başkanı Ünal Özcan, 
yerel yönetim ve esnafların pek çok alanda ortak 
çalışmalarının bulunduğunu, bu nedenle uzun yıllardır 
devam eden bu toplantıların faydasının da çok olduğunu 
söyledi.
Belediye Başkanı Ülgür Gökhan da, katılım gösteren tüm 
oda başkanlarına teşekkür ederek, toplantıların hem 
esnaflar hem de vatandaşlar için önemli olduğunu kaydetti. 
Toplantıda, kentte hizmet veren esnaf ve sanatkârların 
talep ve önerileri de değerlendirilirken, sorunların 
çözümlerine ilişkin fikir alışverişi ile birlikte toplantı son 
buldu.  

26 Temmuz 2022 tarihli ve 5868 sayılı Resmi Gazete'de 
yayınlanan karar ile Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 
(ÇOMÜ) Fen Edebiyat Fakültesi kapatıldı ve yerine İnsan ve 
Toplum Bilimleri Fakültesi ile Fen Fakültesi kuruldu.
Çomü 30 kuruluş yılında 20. Fakültesine kavuştu
26 Temmuz 2022 tarihli ve 5867 sayılı Resmi Gazete'de 
yayınlanan karar ile Çan Uygulamalı Bilimler Yüksekokulu 
kapatılarak yerine Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi 
(ÇOMÜ)  Çan Uygulamalı Bilimler Fakültesi kuruldu. Eğitim 
kalitesini ve yeterliliklerini her geçen gün arttırarak daha 
da güçlenen ve araştırma üniversitesi olmayı hedefleyen 
ÇOMÜ, 30. yılında 20 Fakülte, Lisansüstü Eğitim Enstitüsü, 
2 Yüksekokulu, 13 Meslek Yüksekokulu ve Devlet 
Konservatuarı ile eğitim-öğretime devam ediyor.

Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ), Fen Edebiyat 
Fakültesi, Arkeoloji Bölümü'ne yeni bir kazı projesi 
kazandırıldı.
1949 senesinde Prof. Dr. İ.K. Kökten tarafından ilk olarak 
saptanan Balıkesir'in Havran ilçesinde yer alan İnboğazı 
Mağaraları uzun bir süre sonra Doç. Dr. Derya Yalçıklı'nın 
bilimsel başkanlığında bir ekip tarafından 
gerçekleştirilecek kazı çalışması ile araştırılacak.

Konuya ilişkin üniversite internet sitesinden yapılan 
açıklamada şu ifadelere yer verildi; “Andık Mağarası, 
Havran'ın İnönü Mahallesine yaklaşık 1,5 kilometre 
mesafede bulunan Kocaçal Tepe'nin İnboğazı Mevkii'nde 
yer almaktadır. Edremit Körfezi'nde Prehistorik Çağları en 
iyi temsil eden yerleşim tabakalarına sahip Andık 
Mağarası'nda yapılacak kazılar, bölgenin bilinmeyen 
tarihöncesi süreci hakkında önemli bilgilerin edinilmesini 
ve çok değerli kültür varlıklarının müzemize 
kazandırılmasını sağlayacaktır. Edremit Körfezi'ne hakim 
konumuyla da özgün bir turizm noktası oluşturarak 
Havran ekonomisine katkı sunacaktır. İnboğazı-Andık 
Mağarası'nda kazı çalışmalarını gerçekleştirmek için 
Balıkesir Büyük Şehir Belediyesi ve Havran Belediyesi 
tarafından destek kararı alınmış olup kazının başlanması 
amacıyla Havran Belediyesi ile Kültür ve Turizm Bakanlığı 
arasında, gerekli desteği kapsayan protokol, Kültür ve 
Turizm Bakanlığı adına Balıkesir Kuva-yi Milliye Müzesi 
Müdürü Aytekin Yılmaz ve Belediye Başkanı Emin Ersoy 
tarafından imzalanmıştır.”

Büyükbaş hayvancılık desteklerinden 
faydalanabilmek için belirlenen bazı sürelerde 
değişikliğe gidildi.
Konuya ilişkin Cumhurbaşkanı Kararı, Resmi 
Gazete'de yayımlandı. Buna göre, buzağı, malak veya 
dişi manda desteklerinde programlı aşıları 
tamamlanmış, 4 ay ve üzeri yaşta, ilkine buzağılama 
yaşı en fazla 960 gün veya son iki buzağılama arası en 
fazla 600 gün olan ineklerin doğan buzağılarına 
hayvan başına 370 lira, etçi veya kombine ırk boğaların 
sperması ile suni tohumlamasından veya bu ırkların 
Tarım ve Orman Bakanlığınca izinli boğaları ile 
tohumlamasından doğan buzağılarına 600 lira 
ödenecek.
 Değişiklikten önce destekler, ilkine buzağılama yaşı 
en fazla 810 gün ve son iki buzağılama arası en fazla 
450 gün olan büyükbaş hayvanlar için sağlanıyordu. 
Öte yandan konuya ilişkin Hayvancılık Desteklemeleri 
Uygulama Tebliği'nde de ilgili değişiklikler yapıldı.

Esnafların sorunları, istek ve önerileri değerlendirildi

ÇOMÜ'de fakülte sayısı 20'ye yükseldi Büyükbaş 
Desteklerinden 
Yararlanmada 
Süreler Güncellendi

ÇOMÜ'nün Yeni Kazı Projesi 'İnboğazı-Andık Mağarası’

Conkbayırı Camii ve Eğitim Binasının Yapım İşine Başlandı
Conkbayırı Cami Derneği ve hayırsever 
vatandaşların destekleriyle yaptırılması 
planlanan Conkbayırı Camii ve Eğitim 
Binası inşaat alanının temelinin iş 
makineleri tarafından kazılmasının 
ardından yapım işine başlandı.
TEKZEN bölgesine yapılacak olan 
Conkbayırı Camii ve Eğitim Binasının 
temel kazma programına Vali İlhami 
Aktaş, AK Parti Grup Başkanvekili 
Çanakkale Milletvekili Bülent Turan, Vali 

Yardımcısı – İl Özel İdaresi Genel 
Sekreteri Abdullah Köklü, İl 
Müftüsü Şükrü Kabukçu, AK Parti İl 
Başkanı Naim Makas, Conkbayırı 
Cami Derneği Başkanı Hasan Batu, 
dernek üyeleri, hayırsever 
vatandaşlar ve din görevlileri 
katıldı.
Programda Vali İlhami Aktaş ve AK 
Parti Grup Başkanvekili Çanakkale 
Milletvekili Bülent Turan tarafından 

birer konuşma gerçekleştirildi.
İl Müftüsü Şükrü Kabukçu tarafından Kur'an-ı Kerim 
okunması ve dua ettirilmesinin ardından iş makineleri ile 
Conkbayırı Camii ve Eğitim Binasının inşaat alanının temeli 
kazarak inşaata başlandı.
Vali İlhami Aktaş, Conkbayırı Cami Derneği Başkanı Hasan 
Batu, dernek üyeleri ve hayırsever vatandaşlarımıza 
katkılarından dolayı teşekkür ederek Conkbayırı Camii ve 
Eğitim Binasının Çanakkale'ye hayırlı olması temennisinde 
bulundu.  
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Genel Yayın Yönetmeni ve Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

Kerem İriç
İsmet Paşa Mah.
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Merkez / Çanakkale
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Çanakkale İl Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve Organize 
Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü ekiplerinde 
gerçekleştirilen tarihi eser operasyonunda çok sayıda 
tarihi obje ele geçirildi.
Kaçakçılık ve Organize Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü 
ekipleri, kent merkezinde tarihi eser Kaçakçılığıyla 
Mücadele kapsamında, yapmış olduğumuz çalışmalarda bir 
adresinde yapılan arama neticesinde; bir adet 1800'li yıllara 
ait olduğu değerlendirilen üzerinde çarmıha gerilmiş Hz. İsa 
figürü bulunan eski ahşap pano,  bir adet 1800'li yıllara ait 
olduğu değerlendirilen orta kısmında resimler bulunan çift 
kanatlı alt kısmında asma kilit bulunan eski ahşap pano, 

bir adet 1800'li yıllara ait olduğu değerlendirilen orta 
kısmında yuvarlak figür bulunan üstünde yaldızlı şekiller 
bulunan eski ahşap pano, bir adet haç şeklinde eski ahşap 
parça, bir adet orta kısmında çarmıha gerilmiş Hz. İsa 
figürü bulunan çerçeveli eski ayna,  bir adet duvarda asılı 
vaziyette çerçeve içinde Arap alfabesi ile yazılmış üzerinde 
pul bulunan yazı örneği,  bir adet kırmızı renkli bez torba 
içinde Arap alfabesi ile yazılmış kırmızı cilt kapağı üzerinde 
ay yıldız bulunan kitap, bir adet Çanakkale Savaşı'ndan 
kaldığı değerlendirilen eski gaz ocağı, 5 adet her biri 
yaklaşık 20 cm uzunluğunda eski ahşap parça-blok ele 
geçirildi.

Tarihi objelere el konulurken, hakkında 2863 SKM 
suçundan adli işlem yapılmış şüpheli, savcılık talimatıyla 
salıverildi.

Belediye tarafından hem üretimi desteklemek hem de 
kentlilerin aracısız, direkt üreticiden ürünlere ulaşabilmesi 
adına açılan Harmanlık Üretici ve Kooperatifler Pazarına 
ücretsiz servis hizmeti başladı.
Çanakkale Belediyesinden yapılan açıklamada, “İsmetpaşa 
Mahallesi (Tekzen Bölgesi) Astsubay Şerafettin Şengören 
Caddesi 457 nolu duraktan Barbaros'ta bulunan Harmanlık 
Üretici ve Kooperatifler Pazarı'na 30 Temmuz'dan itibaren 

her Cumartesi ücretsiz ekspres servisimiz kalkacak. Çevre 
yolu üzerinden direkt olarak pazarımıza gidecek servisimiz 
belirlenen saatlerde gidiş ve dönüş olarak hizmet verecek” 
ifadelerine yer verildi. Ekspres servis saatleri 457 nolu 
duraktan kalkış saatleri: 10.00, 11.00, 12.00, 13.00 şeklinde 
aktarıldı. Üretici pazarından ise; 10.30, 11.30, 12.30, 13.30 
saatlerinde olacak.

AKSA Çanakkale Doğal Gaz Dağıtım Anonim Şirketi 
Çanakkale (Geyikli) CNG (sıkıştırılmış doğalgaz) alımı 
yapılacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; AKSA Çanakkale Doğal 
Gaz Dağıtım A.Ş. tarafından CNG alımı yapılacak.

Milli Eğitim Bakanlığı Taşıma Yoluyla Eğitime Erişim 
Yönetmeliği kapsamında Çanakkale ili Ezine ilçesi milli 
eğitim müdürlüğü tarafından taşıma kapsamına alınan 
öğrencilerin taşıma merkezi okula 32 araçla 183 iş 
günü taşınması hizmet alım işi yapılacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; İlçe Milli Eğitim 
Müdürlüğü tarafından, ulaşım ve servis hizmeti 
alınacak.

Bayramiç Belediye Başkanlığı
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre;  Mülkiyeti 
Belediyemize ait iş yeri 2886 Sayılı Devlet İhale 
Kanunu'nun 45. Maddesine istinaden  Açık Teklif Usulü 
Arttırma Suretiyle Belediye Toplantı Salonunda 
Belediye İhale Komisyonu huzurunda Kira ihalesi 
yapılacak. 

Tarihi eser operasyonu!

Harmanlık Üretici ve Kooperatifler 
Pazarına ücretsiz servis hizmeti başladı

Ayvacık Açıklarında 16 Kaçak Kurtarıldı
Ayvacık ilçesi açıklarında lastik bot içerisinde bir grup 
düzensiz göçmen olduğu bilgisi üzerine ekipler harekete 
geçti.
Ayvacık ilçesi açıklarında lastik bot içerisinde bir grup 
düzensiz göçmen olduğu bilgisi üzerine ekipler harekete 
geçti.
Bu kapsamda görevlendirilen Sahil Güvenlik Botu KB-4510 
tarafından Yunanistan unsurlarınca Türk Karasularına geri 
itilen lastik bot içerisindeki 16 düzensiz göçmen kurtarıldı.

ÇAN LİNYİTLERİ İŞLETMESİNDEN İHALE DUYURUSU
Çan Linyitleri İşletmesi Müdürlüğü Torbalama Tesislerinden 
Balıkesir, Bursa ve Çanakkale ili ve İlçelerine (Sosyal 
Yardımlaşma ve Dayanışma Vakıflarına) Toplam 19.319,90 
Ton (+30 mm) torba kömürün karayolu ile taşınması ve 
boşaltılması hizmeti alınacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 

sitesinde yayınlanan ilana göre; Çan Linyitleri İşletmesi 
Müdürlüğü tarafından, Çan linyitleri işletmesi 19.319 ton 
torba kömürün taşınması ve boşaltılması hizmeti alacak.

Yemek Hazırlama Ve Dağıtım Hizmeti Alınacak
Çanakkale İl Milli Eğitim Müdürlüğü 30 
Taşıma Merkezi Okulda, 737 İlkokul-
Ortaokul-Ortaöğretim öğrencisi için 180 
iş günü boyunca 132.660 adet tabldot 

öğle yemeği hizmeti alınacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü tarafından, yemek hazırlama ve dağıtım 
hizmeti alınacak.

CNG ALIMI YAPILACAK

Ulaşım Ve Servis Hizmeti Alınacak

İŞ YERİ KİRAYA VERİLECEK

İNŞAAT MALZEMESİ ALINACAK
Çanakkale Belediyesi park ve bahçeler müdürlüğü 
kiremit irmiği ve cüruf (kırmızı volkanik tüf) alınacak.
Basın İlan Kurumu ilan portalı www.ilan.gov.tr internet 
sitesinde yayınlanan ilana göre; Çanakkale belediye 
başkanlığı tarafından, inşaat malzemesi alınacak.

8 Araçla 183 İş Günü 
Öğrenci Taşıma 
Hizmeti Alınacak
Milli Eğitim Bakanlığı Taşıma Yoluyla Eğitime Erişim 
Yönetmeliği kapsamında Çanakkale ili Ezine ilçesi milli 
eğitim müdürlüğü tarafından taşıma kapsamına alınan 
öğrencilerin taşıma merkezi okula 8 araçla 183 iş günü 
taşınması hizmet alım işi yapılacak.


